
M/uvrom^c

tednikhttp://www.mandrac.si, urednistvo@mandrac.si

ČETRTEK, 15, JULIJ 2010 / ŠTEVILKA 868, LETO XVII / POŠTNINA PLAČANA PRI POŠTI 6310 IZOLA - ISOLA / CENA: 1,20 EUR
868

■PRODAJA • MONTAŽA • SH
TOSHIBA Panasonic

GSM: 041/ 650 671 www.viking-klima-sp.sij

Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 20. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410743

(3 simobil
Povej nekaj lepega

POOBLAŠČENI 
PRODAJALEC

1. SAMOPOSTREŽNA 
PRALNICA V IZOLI
O PERLA

Gasilska ulica 2, Izola • tel: 041/707-567

Nogomet je zamenjal telenovele
Če bi me pred pol leta kdo prepričeval, da bo nogomet zamenjal ženske pogovore o televizijskih 
nadaljevankah, resničnostnih šovih in družbeni kroniki, bi se mu smejal. Pa bi se zelo zmotil.

Otavio blues
Zame bi bil velik greh, 

če ne bi vsake toliko raztegnil meh, 
čeprav se kakšnemu sosedu zdi, 

da muzika ni za ljudi, 
pa stalno kliče policijo, 

ker da zaradi glasbe komaj živijo. 
Meni pa je glasba več kot zdravilo, 
in zanjo imam posebno potrdilo: 

Valčkov in polk, vsak dan po tri žlice 
in na mesec vsaj štiri dobre veselice.

(Mef) To, kdo je novi svetovni prvak 
v nogometu je skoraj nepomemben 
podatek v primerjavi s spoznanjem, 
da so dekleta, žene, matere in celo 
babice, spoznale nogomet in posta
le prave navijačice, tiste, ki vedo o 
tekmi celo več kot idioti, ki hodijo 
na tekme zato, da se pretepajo.

Prepričan sem, da je ni Izolanke, ki 
ne bi vedela, kdo je Dedič ali Koren, 
celo ženice v domu upokojencev to 
vedo, tiste mlajše pa vedo poveda
ti, koliko let ima kateri od igralcev, 
kdo je poročen in celo za kateri 
klub igra. Pogled na navijačice pred 
velikimi ekrani po izolskih gostil-

Sbetomahii®
1879

Trgovina Delamaris nudi poleg ribjih izdelkov 
Delamaris ter pakirane sveže in zamrznjene 
ribe, odslej tudi pakirano sveže perutninsko 

meso in izdelke Pivka.

nah, bifejih in drugih javnih pro
storih lahko potrdi, da je nogomet 
dokončno postal tudi ženski šport.
In če dodamo še prizore s sprejema 
mladih izolskih nogometašev, zma
govalcev turnirja v Barceloni, kjer 
so bile matere celo bolj euforične 
od očetov, je jasno, da se je nogo
metu zgodila feminizacija.
Morda za sam razvoj mladih nogo
metašev to ni najbolje, saj avtoriteta 
matere škoduije avtoriteti trenerja, 
toda danes brez podpore staršev ne 
gre več in matere so postale pomoč
nice trenerjev, garderoberke, medi
cinske sestre in glavne navijačice.
To je, v primerjavi s prejšnjimi ge
neracijami, povsem drugačna slika 
našega nogometa. Nekateri pravijo, 
da se klub spreminja v 
vrtec, optimisti pa ver
jamejo, da bo v klubu 
zdaj več reda. Saj veste, tel. 05/ 640 42 53
kdo drži tri vogale.

Obiščite nas v Izoli, Tovarniška 13, 
ob delavnikih do 18.30 in v soboto do 12.30 ure. 

Tel.: 05 6605864.
Vabljeni!

*Ambulanta za 
male živali Lara
Trgovska ulica 4, 6310 IZOLA
Tel 05 / 64 01 300

SPREMENJEN URNIK
ponedeljek - petek: od 8.00 do 13.00 

in od 15.00 do 18.00 

sobota: od 8.00 do 12.00

zaželjeno naročanje

Industrijska 11 • Izola

Naslednja številka Mandrača Izide

astile nam, da gremo na dopust

Obratovalni čas odlagališča Dežurna služba

Dopus

@ BANKA KOPER komunala
izo/a - isola

PONEDELJEK - PETEK: 8.00 - 19.OO V DELOVNEM ČASU - TEL.: 05/ 66 34 950 
SOBOTA: 8.00 - 12.00 IZVEN DELOVNEGA ČASA-TEL.: 041/ 650 882
NEDEUA IN PRAZNIKI: ZAPRTO
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Prihaja nova stranka Istranov
V ponedeljek je bil v gostilni Istra 
prvi sestanek za ustanovitev nove 
politične stranke Istra - Istria. 
Pobudnik ustanovitve stranke, 
Egidij Krajcar je povedal, da je 
bil s sestankom zelo zadovoljen, 
predvsem zato, ker so, poleg ne
katerih starejših in uglednejših 
Istranov, kot sta Emil Zonta in 
Darij Gregorič, veliko mero zani
manja pokazali tudi mladi.
Egidij Krajcar je še povedal, da se 
je za ustanovitev stranke odločil 
potem, ko je na zadnjih volitvah 
ugotovil, da bi z nekaj več sodelo
vanja z ostalimi listami, lahko do
bili nekaj mest v izolskem Občin
skem svetu. "Po pogovoru z Mojco 
Fede, ki je ravno tako za nekaj 
glasov ostala brez sedeža, sva se 
odločila, da bi bilo smotrno, če bi 
skupaj nastopila na naslednjih

volitvah. Tudi zato bi rad v stran
ko povabil člane ostalih izolskih 
list, saj samo tako lahko kaj do
sežemo. ”
Stranka Istra - Istria, po besedah 
Krajcarja, ne bo levičarsko ali de
sničarsko usmerjena, temveč bo 
delala za dobro našega okolja in 
Istre, prizadeva pa si bo tudi za 
meddržavno in medregijsko so
delovanje. Tudi zato je dvojezič
nost prisotna že v samem imenu 
bodoče stranke. Več pozornosti 
kot druge stranke bodo nameni
li podeželju. Stranka namerava 
nastopiti na voltivah v vseh treh 
občinah, razmišljajo pa seveda 
tudi že o županskih kandidatih. A 
kaj več bomo lahko izvedeli proti 
koncu avgusta, ko bodo imeli prvi 
strankarski zbor in tudi formalno 
podelili funkcije. am

Reaktor

Župan se boji izolskega podeželja.
Upravičeno, bi lahko rekli.
Zato se je s svojimi somišljeniki odločil, da ne bo predlagal občinskemu 
svetu v sprejem odloka o oblikovanju (treh) volilnih enot, kot to dovoljuje 
Statut Občine. Tako bomo na jesenskih volitvah volili liste kandidatov, ki 
bodo enotne za celotno občino. Navidezno to sicer nima velikega pomena, 
vendar pa je namen razdelitve občine na volilne enote jasen, t.j. zagotavlja
nje enake možnosti vsem občanom pri izvolitvi svojega predstavnika iz svo
je enote. Tako smo pred štirimi leti lahko na podeželju (podeželje + Jagodje 
Dobrava) v občinski svet izvolili 6 predstavnikov, v starem mestu prav tako 
6, ter v Livadah 9. Ostala dva sta predstavnika italijanske skupnosti. Glede 
na dejstvo, da nas je volivcev na celotnem podeželju toliko, kot le na 
enem izmed volišč v Livadah (recimo KS Livade ali OŠ Livade), pomeni, 
da bomo volivci s podeželja preglasovani od večine iz mesta.
Strah vodilne strukture na občini je vsekakor upravičen, saj so investicije 
občine v zadnjih štirih letih (pa tudi prej) na podeželju praktično zanemar
ljive oziroma jih sploh ni bilo. Tako smo nedavno v predvolilnem občinskem 
glasilu Bobnič lahko zaznali, kako se občina zavzema za varnost občanov 
v cestnem prometu, zato bo zgradila pločnik od Izole do Belvederja. Zelo 
pohvalno, vendar ta skrb zbledi ob dejstvu, da smo prav zaradi odločitve 
vodstva občine (soglasje župana Darsu za uporabo stare ceste za dovoz 
materiala na deponijo Šared) prebivalci podeželja prisiljeni vsakodnevno 
se srečevati s 30-tonskimi tovornjaki na cesti Izola-Šared, kar zagotovo 
ogroža našo varnost. Kam se je sedaj izgubilo tisto zavzemanje za varnost 
občanov? Še bolj pa nas bolijo prelomljene obljube o izgradnji nove ceste 
Jagodje-Šared, na katero naj bi se kasneje tovornjaki preusmerili. Načrt za 
cesto je končno(!) sprejet, vendar je iz pogojev, ki jih je občina predlagala 
lastnikom parcel, razvidno, da nameravajo odkup parcel izpeljati do kon
ca leta 2015! Kdaj šele sledi gradnja?
Na kratko povedano, lahko se obrišemo pod nosom za novo cesto, ki bi 
zagotovila varnost prebivalcem podeželja. Lahko se tudi sprijaznimo, da bo 
kanalizacija še vedno tekla na sosedovo dvorišče ali na njive, saj brez ceste 
ne bo tudi kanalizacijskega kolektorja, ki bi komunalno uredil Šared. Brez 
kolektorja pa ni niti zazidalnega načrta Šared, na podlagi katerega bi se vas 
lahko normalno razvijala.
Skratka, prebivalci izolskega podeželja in tudi mesta s(m)o lahko upraviče
no nezadovoljni nad sedanjim in preteklim odnosom občine do naših vasi, ki 
opravljajo pomembno funkcijo ohranjanja kulturne identitete občine in Istre. 
Vendar tudi tega nam občinsko vodstvo ne priznava, saj kljub pobudi številnih 
kulturnih društev Slovenske Istre za podelitev občinskega priznanja Bertu Pri- 
bcu, priznanemu ustvarjalcu istrske kulturne identitete, razumevanja na strani 
občine ni bilo. Nevijo Frank, Spodnji Šared, Predsednik 00 SDS Izola
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Prave vrednote so večne
V nedeljo, 11. julija, 
so se v Rivieri zbrali 
člani Združenja za 
vrednote NOB Izola 
na vsakoletnem tra
dicionalnem sreča
nju, kjer so obeležili 
tako svoj praznik, 
kakor tudi praznik 
Občine Izola.

Vse navzoče je uvodoma pozdravil 
predsednik izolskega Združenja, 
Lucio Gobbo in v nagovoru pouda
ril pomen ohranjanja vrednot NOB, 
skrb za njihove člane in prenašanje 
vrednot NOB na mlajše rodove. Zelo 
tankočutno in čustveno je v svojem 
govoru povedal slavnostni govor
nik, pesnik, pisatelj in publicist, Ci
ril Zlobec, ki je poudaril pomen in 
ponos partizanstva in čast ostati to 
do konca.
Vabilu na srečanje so se odzvale tudi 
borčevske organizacije iz sosednjih 
občin ter hrvaške Istre in Trsta, 
prišli so predstavniki Socialnih de
mokratov in Desus-a, predstavniki 
Društva upokojencev in Društva in
validov ter drugi gosti. Podeljeni sta 
bili tudi zlata in srebrna plaketa, ki 
ju je podelila Zveza Združenj borcev 
NOB Slovenije. V njihovem imenu 
je plaketi podeli Lucio Gobbo. Zlato 
plaketo je prejela osnovna šola Voj
ka Šmuc Izola, srebrno pa osnovna 
šola Dante Alighieri Izola in sicer za

ohranjanje in prenašanje tradicije 
NOB.
Sledilo je tudi polaganje venca, ki ga 
je tričlanska delegacija ponesla na 
spomenik padlim na Trgu padlih, vsi 
pa so z enominutnim molkom poča
stili vse žrtve in borce, ki so padli za 
svobodo. V kulturnem programu, 
kjer se je slišala partizanska pesem, 
so sodelovali pevci MoPZ Izola pod 
vodstvom Mirjane Bonin, solistka 
Tea Stegel ob spremljavi harmo
nikarja Franca Plahute, učenci OŠ 
Vojka Šmuc z igranjem na violino 
in recitiranjem ter OŠ Dante Alighi
eri tudi z recitacijama. Na kitaro je 
igrala in zapela Marjetka Popovski, 
ki je program srečanja tudi vodila in 
vmes recitirala partizansko poezijo. 
Za zaključek so vsi sodelujoči in 
prisotni skupaj zapeli primorsko hi
mno Vstala Primorska in si zaželeli 
srečno ob naslednjem praznovanju. 
Večer se je nadaljeval z večerjo ter 
glasbo Leona Bučarja in nekateri so 
celo zaplesali. Odbor ZB NOB Izola

Je Izola Boat show v nevarnosti?
Mednarodni prodajni salon plovil z obširnim obsejemskim dogajanjem, 
Izola Boat Show je ena najpomembnejših turistično prodajnih prireditev v 
Izoli, ki vsako leto v začetku septembra privabi v naše mesto več kot 10 tisoč 
obiskovalcev. Letošnja prireditev je bila predvidena od 21. do 26. septem
bra, kot prizorišče pa je seveda predvidena Marina v Izoli. Toda, prire
ditev je, vsaj če gre verjeti dopisu, ki so ga v Marini naslovili občinskim 
oblastem, pod velikim vprašajem. V dopisu, ki ga je direktor Portinga na
slovil izolskemu županu in odvetniku Aleksiju Mužini ter Centru za kultu
ro, šport in prireditve je zapisano: "V časopisu Mandrač z dne 6. 5. 2010 
je bil objavljen Vaš intervju (z direktorjem Centra Borisom Požarjem, op. 
a.) v katerem pravite, da bi bilo dobro za Izolo, če bi se prireditev Izola 
BOat Show iz Marine preselila v samo mesto in sicer v mandrač. Torej, g. 
Požar, lahko pričnete z aktivnostmi, saj se Marina in z njo Porting d.o.o. 
odpovedujeta prireditvi Izola Boat Show 2010 in najverjetneje tudi tistim 
v prihodnje". Sledi podpis direktorja Portinga g. Enrica Galassija.

Spor z marino se seli v Evropo?
Spor med izolsko občino in uprav- 
Ijalcem izolske marine se očitno seli 
v evropske inštitucije. Zaenkrat sicer 
šele v medije a, kot je moč razbrati iz 
izjav direktorja Marinvesta, Enrica 
Gallasija za četrtkov tržaški II Picco
lo, se bodo po sodno varstvo zatekli v 
evropske inštitucije. Iz članka je moč 
razbrati nekatera zelo ostra stališča direktorja Marinvesta in Portinga glede 
odprtosti Slovenije za tuja vlaganja in glede slovenskega sodstva, vse skupaj 
pa je izraženo v naslovu skoraj celostranskega članka, ki se glasi: “Občina 
Izola ne želi Italijanov v marini. Iz izjav predstavnikov izolske občine je 
sicer jasno, da želijo nadaljevati pogovore z lastnikom in upravljalcem ma
rine, vendar pričakujejo, da bo druga stran sprejela pravila poslovanja v 
naši državi, kjer po novi zakonodaji država podeljuje koncesijo za morski 
del marine, občina pa za kopenski del, pred tem pa je koncesijo za morje 
in kopno podeljevala občina. Upravljale! marine, tisti nekdanji “domači” in 
sedanji “italijanski” pa v dveh desetletjih niso imeli koncesije niti za morje 
niti za kopno, kar pomeni, da jim za možnost uporabe morja in kopna ni 
bilo treba nič plačati. V marini pravijo, da plačujejo davke in da je to dovolj, 
zato se po pravico odpravljajo v Bruselj. www.mandrac.si
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Občinski praznik s priokusom...
Letošnja proslava občinskega praznika je sovpadla s kazensko ovadbo bivše županje in 
bivšega direktorja Komunale, kar je bilo na proslavi moč tudi občutiti.
Pravzaprav je bilo novih priokusov 
na proslavi kar nekaj. Od že znanih 
je bil seveda najbolj opazen tisti v 
zvezi z udeleženci, saj je bila mla
da generacija prisotna v glavnem na 
odru, manj pa med občinstvom, 
Razmeroma nov je bil koncept pro
slave, ki je bila predvsem koncertna 
z izvrstnim nastopom izolskega Pi
halnega orkestra, ki je za tokratno 
slovesnost pripravil poseben pro
gram z domačimi in tujimi gosti. 
Pester program orkestra so namreč 
dopolnili Lea Sirk, Mitja Bobič ter 
Tina Škorjanc, na povabilo pihal
nega orkestra pa je na proslavi so
deloval tudi mednarodno priznani 
madžarski rogist Imre Magyari.
Ob takšnih priložnostih je sicer v 
navadi, da se pozdravi povabljene 
goste in funkcionarje, tokrat pa je 
ostala kar spregledana poslanka 
Breda Pečan, ki je mimogrede še 
povedala, da niti vabila na prosla
vo ni dobila. Pa ni bila edina, saj ga

niso dobili niti predstavniki krajev
nih skupnosti, ki so običajno pova
bljeni na takšne slovesnosti. 
Slavnostni govor podžupana Ob
čine Izola Darka Grada, župan je 
namreč na dopustu, je bil kratek s 
pozivom k enotnost in medsebojne
mu spoštovanju Izolank in Izolanov. 
Prisotni so ga pohvalili s pripombo,

da bi lahko vsaj pozdravil v jeziku 
narodnosti.
Če je bil njegov govor kratek pa so 
bile občutno predolge utemeljitve 
priznanja in nagrade občine Izola 
Karmelu Klevi in Prostovoljnemu 
gasilskemu društvo Korte. Morda 
je manjkalo nekoliko več slovesno
sti, toda dolgočasna proslava zago
tovo ni bila. In dan je bil res lep.

V les vrezana zgodovina
Oseminosemdesetletni Karme
lo Kleva je vse do občutne izgu
be vida, ki ga je prizadela pred 
petnajstimi leti, svojo umetniško 
ustvarjalnost izvajal doma na Ma
liji nad Izolo.
Material, ki si ga je za svoje delo iz
bral je les. Pod njegovimi rokami so 
v desetletjih konstantne kreativnosti 
nastajale podobe, ki jih je inventivno 
izrezljal na številnih ploščah. Njego
vi izdelki so zelo raznovrstni, saj si 
je Kleva, glede na pomanjkanje ma
teriala, velikokrat pomagal z lesnimi 
odpadki različnih vrst in oblik, pri
ložnostno najdenimi v Luki Koper. 
Kot je zapisal umetnostni kritik De
jan Mehmedovič, so Klevovi reljefi 
podobe s prizori življenja preprostih 
ljudi. Okolje dogajanja so istrske 
vasi, verjetno kar neposredna oko
lica v kateri je avtor živel. V smislu 
ustvarjalnega duha je njegov pogled, 
ki nam ga likovno posreduje, usmer
jen predvsem v realno, objektivno 
zaznavo dogodkov.
Karmel Kleva se je rodil pred 88. 
leti na Maliji, že nekaj let pa živi v 
Izoli. Ker mu je vid opešal, že ne
kaj let ne ustvarja več.

Sicer pa je Karmel Kleva, kot so za
pisali v predlogu Kulturnega druš
tva Korte, “ustvaril več kot 100 leso
rezov, v katerih je prikazal preteklo 
življenje naših krajev. Iz njegovih 
del veje življenje, delo in duša na
šega človeka. Upodobil je korenine 
našega prostora in tako zanamcem 
zapustil dragocen zapis preteklosti. 
Svoja dela je Karmel razstavljal v na
ših krajih in marsikje po Sloveniji. “ 
Nagrajenec se je odločil, da bo tretji

no denarne nagrade 
namenil Medobčin
skemu društvu slepih 
in slabovidnih Koper, 
tretjino Društvu dis- 
trofikov Slovenije, ki 
bo sredstva porabilo 
za potrebe delovanja 
počitniškega doma v 
Izoli, tretjino pa bo 
Kleva namenil ohra
njanju ustvarjenih 
likovnih del. ur

30 let PGD Korte
Prostovoljno gasilsko društvo Kor
te je za 30 let dela na vzgojno izo
braževalnem, kulturnem in varno
stnem področju prejelo denarno 
nagrade Občine Izola z ustrezno 
listino, Priznanje je v imenu druš
tva prevzel predsednik gasilskega 
društva Dušan Grbec. Delovanje 
društva smo predstavili že v prej
šnjem Mandraču ob praznovanju 
njihovega jubileja. ur

Odškodninski tožbi zaradi 
posegov na svetilniku
Nadzorni svet javnega podjetja 
Komunala Izola, d.o.o., ki mu 
predseduje dr. Tomislav Kloko
čovnik, je na svoji 16. redni seji 
sprejel sklep o vložitvi odškod
ninske tožbe proti direktorju 
družbe Marinu Domiu ter pred
sednici nadzornega sveta Bredi 
Pečan, ki sta v letih 2003 in 2004 
zasedala funkciji direktorja in 
predsednice nadzornega sveta. 
Odškodninsko tožbo je nadzor
ni svet vložil za škodo, povzro
čeno z nezakonitimi posegi na 
Svetilniku v Izoli v letih 2003 in 
2004, v višini 605.371,87 evra.

Zahtevani popravki

Nekateri so šokirani
Dne 08.07.2010 je bil v tedniku Man- 
drač na 7. strani objavljen članek z 
naslovom »Nekateri so šokirani«. 
Ker so v članku navedeni netočni 
podatki, skladno s 26. členom Za
kona o medijih zahtevamo objavo 
popravka v naslednjem besedilu. 
Besedilo popravka je:
»Povišanja niso rezultat novega obra
čunavanja nadomestila za funkcio
nalna zemljišča in manjša zemljišča 
neposredno ob hišah«
»V Občini Izola še enkrat poudar
jamo, da se način obračunavanja 
nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča ni spremenil, prav tako 
se nadomestilo ne obračunava za 
funkcionalna zemljišča in vrtove ob 
stanovanjskih hišah. V občini Izola 
se nadomestilo plačuje za zazidana 
stavbna zemljišča, to so stanovanja 
in stanovanjske hiše ter poslovni 
prostori in objekti, skupaj s poslov
nimi površinami, ki so potrebne za 
normalno izvajanje poslovne dejav
nosti. Nikakor pa se nadomestilo 
ni obračunalo za funkcionalna ze
mljišča oziroma manjša zemljišča 
neposredno ob hišah. Nadomestilo 
za uporabo nezazidanega stavbnega 
zemljišča se obračunava samo za 
parcele, na katerih še ne stoji objekt 
in je na njih predvidena gradnja v 
skladu s prostorskimi akti. Na enak 
način se je nadomestilo obračunava
lo že v preteklosti. Povišanje nado
mestila je v letošnjem letu izključ
no posledica spremenjenih meril 
za določitev višine nadomestila ter 
višje vrednosti točke za nezazidano 
stavbno zemljišče.«
Zaradi navedenega Občina Izola na 
podlagi 26. člena Zakona o medi
jih zahteva objavo popravka članka 
»Nekateri so šokirani«, in sicer v 
drugi izdaji medija po prejemu po
pravka ter na enakovrednem mestu, 
vse v skladu s 27. členom Zakona o 
medijih.
Občina Izola, Služba za odnose z javnostmi

Socialni demokrati s polno paro
Res je, v največji opozicijski stran
ki »se nekaj dogaja«, ampak to niso 
razprtije, kot skuša prikazati avtor 
članka. Izolski Socialni demokrati 
s polno paro pripravljamo program 
za prihajajoče volitve, s katerim 
želimo Izolanom ponuditi realno 
vizijo bodočega razvoja in nikakor 
obljubljati več, kot to prenese izol
ski proračun.
Trditev, da Socialni demokrati nismo 
enotni glede podpore županske
mu kandidatu Igorju Kolencu niti 
približno ne drži, saj smo podporo 
Igorju Kolencu kot županskemu 
kandidatu najprej soglasno izkazali 
na predsedstvu stranke, nato pa še 
na širšem zboru članstva. Vsi smo si 
bili enotni, da je Igor Kolenc človek, 
ki bo Izolo znal izpeljati iz težke fi
nančne situacije, v kateri se je znaš
la, in ji bo znal povrniti »starega 
duha«, ki ga v zadnjih nekaj letih 
tako močno pogrešamo.

Aleksej Skok



Zdravstvena šola želi v mesto
Zdravstvena šola, ki se bo kmalu preimenovala v Fakulteto za vede o zdravju, postaja vse bolj tesna 
za tako številni vpis. A počakati bodo morali še nekaj časa, preden se bodo lahko selili v dolino.
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Pred časom smo izvedeli, da se je 

Visoka šola za zdravstvo preobliko
vala v Fakulteto za vede o zdravju. 
A preoblikovanje še ni bilo povsem 
uradno, saj so še čakali na sklep 

nacionalne agencije RS za kako
vostno šolstvo, ki pa je zdaj prišel. 
Na šoli zdaj čakajo samo še na 
potrditev v parlamentu, a gre le za 
formalnost. Zato lahko že govorimo 
o prvi pravi izolski fakulteti.

Dekanja bodoče Fakultete za vede 
o zdravju, Nadja Plazar, pravi, da 
je to za ustanovo velika stopni
ca navzgor, lahko bi ji rekli tudi 
skakalnica. “S tem imamo sedaj 
odprt razvoj tudi v druge študij
ske programe. Lahko bomo akre
ditirali drugostopenjske študijske 
programe, odprto pot pa imamo 
tudi do doktoratov znanosti” je 
še povedala Plazarjeva.
Ta trenutek imajo na Visoki šoli za 
zdravstvo tri študijske programe, 
dietetiko, dodiplomski študijski 
program radiološke tehnologije in 
upravljanje trajnostnega razvoja v 
sodelovanju s fakulteto za mana
gement, vsi programi pa so polno

zasedeni: “Povprečna prijava je 
dvesto odstotna, kar pomeni, da 
lahko naredimo selekcijo med 
študenti. Imamo vse programe 
zapolnjene, za razliko od ostalih 
šol, ki izvajajo program zdrav
stvene nege. Teh je v državi že se
dem in vse niti nimajo koncesije, 
število študentov pa je manjše od 
števila razpisanih mest. V osmih 
letih obstoja smo dosegli zelo vi
soko stopnjo zaupanje do naših 
diplomantov, kar se seveda po
zna pri vpisu. ”
Zadnje čase se je veliko govorilo 
o tem, da se šola želi preseliti s 
hriba v študentski kampus Liva

de. “Ne vemo koliko časa bomo 
še ostali na hribu. Z bolnišnico 
sicer tvorno sodelujemo, a pro
stori postajajo že hudo premajh
ni. Trenutno imamo vpisanih 767 
študentov, na razpolago pa samo 
2000 kvadratnih metrov prosto
rov. Seveda si želimo selitve v 
študentski kampus Livade, a za
vedamo se, da so naš prostorski 
problem reševali pred nekaj leti 
in zdaj so na vrsti tiste šole, ki 
imajo še večje prostorske težave, 
kot je recimo Fakulteta za ma
nagement. Zato moramo najprej 
počakati na vrsto. ”
Trenutno mnogo prahu dvigajo ka
drovske težave Fakultete za huma

nistične vede, dekanja Plazarjeva 
pa pravi, da imajo sicer tudi sami 
kadrovske težave, a so te obratne 
narave. “Kadra imamo preprosto 
premalo. Usposobljenega kadra v 
Sloveniji skorajda ni, tako da si 
ga moramo kar sami izobraziti. 
In ker gre večinoma za domače 
študente, se nam zdi toliko bolj 
pomembno, da jih poskušamo ob
držati v domačem kraju, kjer bi 
se lahko identificirali s fakulteto. 
Imamo seveda tudi sodelavce od 
drugod in smo jih vedno veseli, 
a vseeno se nam zdi pomembno, 
da imamo na tem področju tudi 
svoje. ”

Načrtujejo negovalno 
bolnišnico
Dekanja Nadja Plazar je še pove
dala, da si na bodoči Fakulteti pri
zadevajo, da bi ustanovili negoval
no bolnišnico, ki je še niso čisto 
umestili v prostor, vendar menijo, 
da bi še najbolj sodila na obrobje 
kampusa. S tem bi tako Univer
za na Primorskem, kot tudi sama 
Fakulteta dobili prostor, kjer bi 
potekalo klinično usposabljanje. 
“Bila bi pridobitev za celotno Slo
venijo in za samo Primorsko, saj 
bi pomenila varnost pacientov in 
predvsem najbolj ranljive popu
lacije, torej starejših. Načrtujemo 
tudi močno področje dietetike za 
paciente in zunanje uporabnike, 
ter razvoz dietne prehrane po do
movih. ”

AM

KAMNosEšTvonn Jakša
GRANITIKA d.o.o.

Družinska tradicija obdelave naravnega kamna od leta 1917

GRANIT IN MARMOR

0 OKENSKE POLICE 
0 STOPNICE
0 KUHINJSKI IN KOPALNIŠKI PULTI 
0 NAGROBNIKI 
0 TLAKI IN STENSKE OBLOGE

S tem oglasom 
vam priznamo

10 % popusta 
na naročilo nagrobnega 

spomenika

razstavni prostor Koper,
Ankaranska cesta 7 

tel.: 05 63 00 325

z vami od pon.-pet. med 9. in 17. uro ter v sob. med 9. in 12. uro 
nedelje in prazniki: zaprto

www.kamnosestvo.com, e-mail: info.kamnosestvo@siol.net

SODELUJEMO Z IZOKARTICO (Popusti se ne seštevajo)

V Livadah bo Center mediteranskih kultur
Jutri bodo na gradbišču kampusa Livade položili temeljni kamen Cen
tra mediteranskih kultur, ki bo zgrajen s sredstvi čezmejnega projekta 
Sigma 2, ki je namenjen opazovanju škodljivcev oljke in trte.
Rektor Univerze na Primorskem, prof. 
dr. Rado Bohinc, bo v petek, 16. julija 
ob 11 uri povabil novinarje in druge po
vabljene goste na ogled gradbišča Uni
verzitetnega kampusa Livade, kjer že 
rastejo temelji stavbe A v kateri bo imel 
sedež Center mediteranskih kultur.

Gradnji tega Centra je namenje
na dobra polovica od 3,6 milijona 
evrov vrednega projekta, čezmej
ne mreže za sonaravno upravlja
nje okolja in biotske pestrosti, z 
imenom Sigma 2, v katerem, poleg 
Obalno-kraške, Goriške in Osred
njeslovenske regije sodelujejo še 
Furlanija-Julijska krajina, Beneči
ja in Emilia Romagna.
Gre za projekt s katerim 
organizirajo spremljanje 
oljčne muhe, uvedli pa 
bodo tudi spremljanje po
javnosti peronospore na 
trtah. V sklopu projekta 
je tudi ureditev sredozem
skih vrtov in kolekcijskih 
nasadov, v Sloveniji pa 
bosta takšen vrt in nasad 
zrasla prav ob novonasta
lem Centru za mediteran
ske kulture v Livadah.

Kot rečeno bo Center mediteran
skih kultur deloval v stavbi A uni
verzitetnega kapusa v Livadah na 
800 kvadratnih metrih površine. 
Poleg predavalnic, laboratorijev, 
kabinetov in skladiščnih prosto
rov bo opremljen še z degustacij
skim in razstavnim prostorom ter 
mini oljarno. Ukvarjal se bo s sre
dozemskim kmetijstvom in oljkar- 
stvom, varstvom narave in okolja 
in biodiverziteto.
Projekt Sigma 2 v 85 odstotkih fi
nancira evropska skupnost, Uni
verza na Primorskem bo dodala 
pet odstotkov, preostanek pa bo 
dodala država.



Poskrbite za svoje prihranke 
z depozitom po vaši meri!
Pri višini obrestne mere za depozite v EUR 
z nespremenljivo obrestno mero bomo 
upoštevali tudi vaše prihranke v naložbeno 
varčevalnih produktih pri NLB d.d. ali 
NLB Viti d.d. Ljubljana ali NLB Skladih d.o.o., 
pri čemer mora biti najnižji znesek prihrankov 
vloženih v naložbeno varčevalne produkte pri vsaj 
eni od navedenih družb najmanj 5.000 EUR.

Na vaša dodatna vprašanja vam bomo 
odgovorili v NLB Poslovalnici Izola,
Trg republike 3, (05) 663 06 00.

www.nlb.si/depozit
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Nogomet

Ribari bodo leteli z Let 3
V drugi polovici julija bo izolska navijaška skupina praznovala 20 letnico orga
niziranega delovanja kot društvo. Pripravljajo velik koncert v Arrigoniju in še kaj.

V nedeljo so se, po velikem uspehu, 
z mednarodnega turnirja v Barceloni 
vrnili mladi izolski nogometaši, člani 
dveh ekip U- 12, ki jih trenira Fabio 
Lovrečič. Kot je že znano sta se obe 
izolski ekipi A in B uvrstili v finale 
turnirja U 12 in med seboj določili pr
vaka in viceprvaka. Tokrat so zmagali 
igralci A ekipe, sicer pa so v boju za 
finale Izdani premagali vrstnike iz 
Norveške in Anglije. Ob vrnitvi v Izo
lo so jim starši in člani kluba pripravili 
lep sprejem v Ljubljanski ulici, ki se 
ga je udeležil tudi direktor Centra za 
kulturo, šport in prireditve, Boris Po
žar. Da gre za perspektivno genera
cijo nogometašev priča tudi podatek, 
da so fantje trenerjev Jana in Fabia Lo
vrečiča osvojili naslov prvakov v ligi 
U-12 MNZ Koper in so uvrščeni med 9 
najboljših ekip v Sloveniji.__________

Jadranje

V ponedeljek se je v Haagu pričelo 
svetovno prvenstvo v olimpijskem 
dvosedu 470. Vetra od nikoder, tako 
da regatni odbor ni izpeljal predvide
nih plovov. Naše tri posadke so po treh 
odvoženih regatah na naslednjih me
stih: Mikulin-Prinčič (20), Mrak-Črne 
(21) in Tidd-Dolinšek (80).__________

Rokomet

Eurofest je odšel, rezultati pa so ostali. 
Tisti športni, seveda.
Moški -1991:1. SL Gradec, 2. Ribnica, 
3. Novi Beograd (Srb), 4. Izola; 1993: 
1. Reprezentanca Slovenije, 2. Skanela 
IF (Šved.), 3. Cimos Koper; 1995:1. Aj
dovščina, 2. Krško, 3. Reprezentanca 
Slovenije; 1996:1. Croatia A (Hr), 2. Li 
-shan (Tajvan), 3. Trstat Rijeka (Hr); 
1997: 1. Trsat Rijeka (Hr), 2. Jeruza
lem Ormož, 3. Cimos Koper; 1998: 
1. Ormož, 2. Saeby HK ( Danska), 3. 
Croatia A (Hr); 1999:1. Jeruzalem, 2. 
Cimos, 3. Obudai (Mad), 4. Izola; se
niorji: 1. Izola, 2. KIH Obala, 3. Novi 
Beograd (Srb).

Ženske - 1993: Reprezentanca Slo
venije, 2. Max sport (Srb), 3. Quebec 
(Kan); 1995: L Krim Mercator, 2. Dora 
Olomouc (Češ), 3. ŽURD Koper; 1997: 
1. Slavia Praha (Češ), 2. Krim Mer
cator, 3. Brežice; 1998: L Kranj, 2. 
Dunavjvarosi (Mad), 3. Ajdovščina; 
1999: 1. Obudai (Mad), 2. Umag (Hr), 
3. D.R.Š.A.M. (Slo), 4. Ajdovščina; 
seniorke: 1. Burja, 2. Casino Izola, 3. 
Lokomotiva (Češ).

Balinanje

Izolski balinarji, člani BK Jadran Izola 
so vodilno moštvo po spomladanskem 
delu tekmovanja v prvi obalno istrski 
balinarski ligi. Njihove igre pa niso 
bile prav navdušujoče, še najboljša sta 
bila Marino Sinkovič in Danijel Stupar, 
z več treninga pa naj bi k napredova
nju več prispevali tudi ostali.

Rekreacija

Kaltak kljub poškodbi dobro teče
Sto trinajst tekačev se je 19. junija, z 
Gorice v Boljuncu podalo na dvanaj- 
stkilometrski tek v okviru šeste izved
be mitinga v gorskem teku brez meja 
Glinščica 2010, netekmovalne pobude, 
ki jo v teh dneh prirejata Občina Doli
na in Naravni rezervat doline Glinšči
ce. Proga je tekla od Boljunca preko 
Gornjega Konca po stezi za Botač ter 
po stezi prijateljstva do Beke, dalje so 
tekači obšli Sela, Vrh in se nato preko 
steze nad Krogljami spustili do Jame v 
Boljuncu, kjer so prireditelji postavili 
tudi cilj. Prvi je skozi cilj, po 58 mi
nutah, pritekel Alessandro Maraspin, 
drugi je bil Izdan Asim Kaltak, ki ima 
sicer že celo leto težave z ahilovo teti
vo, tretji pa Lorenzo Znidersich, med
tem ko je kot prva ženska udeleženka 
prečkala ciljno črto Daniela Da Forno, 
ki je progo pretekla v uri in desetih 
minutah. Najboljšim je priznanja po
delila dolinska občinska odbornica za 
šolstvo Alenka Vazzi.

V soboto 24. julija bo ponovno veselo. Pri
pravlja se namreč velika festa za dvajseti 
rojstni dan navijaške skupine Ribari.

Ribari imajo dvajset let. No, uradno 
jih bodo imeli čez slaba dva tedna, 
a točnega datuma rojstva «organi
ziranega navijaštva" pač ne pozna 
nihče. Marko Treskavica, predsed
nik in trenutno faktotum društva 
pravi, da se je vse skupaj začelo zelo 
spontano, ko so nekateri od tedanje 
generacije nogometašev počivali za
radi kartonov in se podali z družbo 
na tribune in navijali. „Celo ime naj 
bi zbral nek Koprčan, češ, saj ste 
samo Ribari. In nekako seje to ime 
prijelo" pravi “Treska”, ki je med Ri
bari od same ustanovitve, čeprav jih 
je takrat štel le kakšnih štirinajst. 
..Takrat in v naslednjih letih smo 
nato prepotovali celo Slovenijo in 
navijali, vse dokler ni ekipa izpad
la iz druge lige. Takrat smo bili 
razočarani nad odnosom ekipe, 
potem pa je z izolskim nogometom 
šlo samo še navzdol", se še spomi
nja Treskavica, ki danes še najbolj 
pogreša razlog, zaradi katerega je 
nastala navijaška skupina, torej 
nogomet. „Sem navijač nogometa, 
tistega velikega, enajst na enajst. 
Potem, ko je prišlo do nesoglasij 
z vodstvom nogometne ekipe smo 
navijali malo za vse. Tako za roko
metaše, kot nazadnje tudi za ekipo 
Futsala. Podali smo se na gostova
nje kamorkoli, v vsako slovensko 
vas in naše ime še vedno poznajo 
po vsej Sloveniji. A brez tistega pra
vega nogometa na stadionu to pač 
ni to.
In kaj nam zdaj 
ostane? Za Koper 
ne moremo navija
ti, seveda. Lahko 
samo čakamo in 
upamo, da se bo z 
izolskim ponovno 
kaj zgodilo. “
Ribari so, zanimivo, 
ena najstarejših in še 
vedno najbolj prepo
znavnih navijaških 
skupin v državi in to 
kljub temu, da se v 
Izoli nogomet na vi
soki ravni ne igra že 
dolgo let. Torej je za 
vsem tem še nekaj 
drugega, poleg navi
jaštva.
..Najpomembnejši 
razlog za navijanje 
je bilo seveda dru
ženje. To še vedno 
drži društvo sku
paj. Gostovanja, 
za katera smo itak 
vedno plačali sami, 
so bila včasih re
snično zabavna in 
nepozabna.

Včasih je lahko tudi prišlo do kakš
nega incidenta, a nikoli ni bilo nič 
kaj takega. So stvari, ki se zgodijo, 
če se več sto mladih zbere skupaj. “ 
Ribari bodo dvajseto obletnico pra
znovali na svoj način, z velikim 
koncertom v Arrigoniju, na katerem 
bodo nastopili, poleg domačega 
hip hoperja Odila, party mix kvazi 
hard-corovci Sensation, instrumen
talne Implosie in posebnega gosta, 
za katerega se ve samo, da je Izolan 
in poje ter igra kitaro, tudi reški Let 
3, ki so nazadnje v Izoli nastopili 
prav na fešti Ribarov in KIŠD-ja v 
Arrigoniju. ..Koncert se bo začel ob 
18. uri, Let 3 pa bodo nastopili ob 
23. uri. Vse skupaj se bo končalo 
ob enih, in pričakujemo, da bo res 
dobra fešta. Vsi domači nastopajo
či so se javili za nastop in za tega 
niso vprašali niti evra, Let 3 pa so 
bili navdušeni nad povabilom in 
se že veselijo ponovnega koncerta 
v Izoli. Očitno smo jim res ostali v 
dobrem spominu. “
Koncert se bo zgodil seveda v let
nem kinu Arrigoni, kjer so letos 
Ribari pripravili prostor za poletno 
druženje, ki pa ni bilo namenjeno 
samo nogometu. Vrata letnega kina 
so namreč odprta vsak popoldan, o 
ambiento pa ne bomo izgubljati be
sed. ..Arrigonije nekaj posebnega. 
Že zgodaj popoldan imamo lepo 
senco, ekipa je vedno dobro razpo
ložena in glasba je odlična. Težko 
bi našli boljšo lokacijo v Izoli. No, 
ena je sicer bila..." Ja, ena je bila, 
pa je zdaj žal zaprta in predana na 
milost in nemilost zobu časa in po
žigalcem. A o tem kdaj drugič.
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Na hribu se bo dogajalo

Vabilo na Malijo
Malija ima dva vaška praznika.Prvi je na belo nedeljo in mu pravijo otava, 
praznuje pa se osem dni po veliki noči. Drugi praznik je 17. julija, na dan za- 
ščitnice kraja Karmelske Matere božje in ga imenujejo opasilo ali sagra.

Nekoč so te praznike obeležili le z 
mašo in plesom. Po osamosvojitvi 
Slovenije se Malija kulturno prebu
ja tudi s kulturnimi prireditvami. V 
teh dneh je vaška skupnost dobi
la v upravljanje spodnje prostore 
»svoje šole«, kjer bodo vaščani lah
ko spet gojili svoje dejavnosti.

In prav ob tej priložnosti so Ma- 
lijčani, v sodelovanju z drugimi 
društvi s podeželja, pripravili 
vaški praznik s katerim bodo v 
nedeljo, 18. julija počastili celo 
vrsto pridobitev, svojih ljudi in 
praznikov.

Začelo se bo z odprtjem otroškega 
igrišča, sledila bo slovesna maša 
nato pa odprtje prostorov malij
ske stare šole, kjer bodo pripravili 
razstavo umetniške fotografije Din- 
ka Bizjaka z naslovom Čarobna 
Istra in lesorezov letošnjega občin
skega nagrajenca, Karmela Kleve. 
Seveda bodo pripravili še bogat kul
turni program in za konec zabavo 
kot se šika.
S tem pa se prazniki na podeželju ne 
bodo končali, saj bodo že naslednjo 
nedeljo, 25. julija, na Šaredu pra
znovali opasilo sv. Jakoba z mašo 
in odprtjem razstave fotografij 
Dinka Bizjaka ter koncertom Uro
ša Bubniča.

Vaški odbor Malija in Kulturno društvo Korte vabita na

malijski vaški praznik
v nedeljo, 18. julija 2010.

Program:
ob 17. uri odprtje otroškega igrišča 

ob 18. uri slovesna maša 
ob 19. uri odprtje prostorov malijske stare šole 

z razstavo umetniške fotografije Dinka Bizjaka Čarobna Istra 
in lesorezov Karmela Kleve, 

letošnjega občinskega nagrajenca za življenjsko delo.

spremljevalni kulturni program bodo oblikovali recitatorji, 
Mešani pevski zbor Faros Piran in Folklorna skupina Skala Kubed 

zabavni program bo izvajal Trio Odsev

Župniji Izola in Korte ter Kulturno društvo Korte 
Vas vabijo na

Šared 25. julija 2010 ob 11.30 
kjer bomo praznovali opasilo sv. Jakoba 

z mašo, odprtjem razstave fotografij Dinka Bizjaka 
in interpretacijo njegove pesmi.

Prireditev bo obogatil Uroš Bubnič, 
ki bo na violino zaigral 1. stavek Bachove partite št. 1 v h-molu.

To, da obnavljate naročnino na Mandrač je seveda veliko priznanje, 
saj se večini slovenskih časopisov dogaja prav obratno. Seveda to ne 
pomeni, da smo boljši od drugih, morda smo le bili v pravem trenut
ku na pravem mestu in dovolj dosledni pri spoštovanju bralcev ter 
novinarskega dela, da nam niste zamerili kakšnih velikih uredniških 
napak. Tudi nam se zgodijo, velikokrat zato, ker nas je malo in ne 
moremo biti povsod v prvi osebi, vendar pa skušamo delati tako, kot 
se je v uredništvih delalo nekoč, ko je bil novinarski poklic še več kot 
navadna služba. Ko je bil poslanstvo.
In pošteno moramo povedati: Če bomo dovolj hitro prejeli plačila 
naročnin bomo morda uspeli do konca poplačati dolg, ki ga nismo 
sami ustvarili, smo ga pa morali sami plačevati. In če bo uspelo si 
bomo privoščili še nekaj barvnih strani časopisa. Tega si želimo.
Še vedno ohranjamo polletno naročnino na ravni 26,10 Eurov za 
vse naše dosedanje naročnike, novi naročniki pa plačajo prvo 
naročnino v višini 29 Eurov, toda z naročnino že prejmejo Izo- 
kartico s katero čez 6 mesecev že dobijo 10 odstotni popust pri 
plačilu naročnine.

Življenje piše tisočero zgodb
KLEVA KARMELO, po domače Karmel, rojen 26. Februarja 1922. na Maliji 
številka 100, očetu Jožefu in Mariji, bi vam rad na kratko opisal svoje živ
ljenjsko popotovanje.
Iz vojne vihre 1914 - 1918 so se vračali vojni pohabljenci (telesno in duševno), le 
peščica zdravih. Toda mnogi se nikoli niso vrnili. Hudo je bilo Mariji (tedaj tudi 
Kleva), ko je prejela sporočilo o smrti svojega moža Antona. Padel je na fronti. 
Ostala je sama s tremi otroki, starimi 11, 7 in 4 leta. Na Maliji pa je živel 60 letni 
vdovec brez otrok, ki se je ukvarjal s poljedelstvom in priložnostnimi deli. Pisali 
so leto 1921, ko sta se vdova Marija Kleva in Jože, tudi Kleva, poročila. Čez leto 
dni sem se rodil jaz, Kleva Karmelo. Moje rojstvo je bilo za očeta neizmerna 
sreča. Nastala je 6 članska družina. Vendar je ta sreča trajala le borih 6 let. Oče 
mi je posvečal veliko pozornosti. Kot 6 letni deček sem dobil osnovna spozna
nja. Govoril je gladko, jasno in prepričljivo izreke, ki jih še danes pomnim. Toda 
konec leta 1928 smo očeta pokopali. Jaz sem ostal četrti otrok. Obdobje ob
veznega šolanja sem opravil uspešno - vendar v italijanskem jeziku. Od vsega, 
kar sem se tedaj učil, se spominjam računstva - odkrivanje neznanega. Rad bi 
šolanje nadaljeval. Toda mama bi sprejela le šolanje v semenišču - kdo ve zakaj 
se s tem nisem sprijaznil. Morda odhod od doma?
Tiha želja je bila postati trgovec, morda mizar. Ne eno, ne drugo ni bilo dose
gljivo, dobil sem le vajeniško mesto v kovinarski delavnici v Izoli, kjer sem ostal 
dve leti. Zaradi takratnih političnih razmer sem prekinil vajeniško dobo. Bil sem 
še v fazi odraščanja in marsičesa nisem sprejel, na primer prepoved izražanja v 
materinem jeziku. Bili smo vsestransko prizadeti, le misli v naših glavah so bile 
še svobodne. Doma dela ni zmanjkalo, s polbratom sva obdelovala kmetijo. 
Prišla je huda ura - dobil sem poziv na služenje vojaškega roka. Imel sem 
dekle, pa sva sklenila, da se vzameva. Deset dni zatem sem že nosil vojaško 
suknjo. A ne le obleka, vse se je postavilo na glavo. Vojaška disciplina. Evropa se 
je znašla v 2. svetovni vojni. Pripravljali so na za odhod na rusko fronto. Opazili 
so, da pripadamo slovanskemu narodu. Med nagovorom vojakov nadrejeni niso 
skoparili s sovražnimi izrazi. Vladalo je mučno nezaupanje. S tem so nam nare
dili veliko uslugo. Bil sem med izločenimi za odhod v Rusijo - naša rešitev. Ostal 
sem še vedno vojak, brez pretresov do razpada Italije. 12.9.1943 sem prišel do
mov, misleč, da je vsega hudega konec. Ves srečen sem se posvetil družini, delu 
na kmetiji, vse do julija 1944, ko so nemške sile zasedle naše kraje. Del moje 
stanovanjske hiše so preuredili v vojaški štab. Ostala nam je kuhinja in sobica. 
A le za kratek čas. Potrebovali so celo hišo. Mi smo se morali v 24 urah izseliti, 
zatekli smo se k ženinim staršem. To izseljeniško življenje je trajalo do odhoda 
Nemcev. Težko je opisati stanje, ki so ga pustili. Družini sem pustil urejanje 
zasilnega bivališča, a sam sem se napotil v Marezige, na štab komande mesta 
Koper. Vključen sem bi v enote za varovanje pomembnih objektov na celotni 
obali. Demobiliziran sem bil septembra istega leta.
Čas, ki je sledil, je bil poln negotovosti. Nastala je razdelitev območja na STO. 
Nihče ni vedel, kaj bo iz tega, koliko časa ta negotovost, ki je ustvarila tudi velike 
napetosti med ljudmi. Živeli smo v tem vzdušju vse do Osimskega sporazuma. 
Po mobilizaciji sem bil v domačem kraju izvoljen v organe oblasti, nato tudi 
v okrajne in okrožne. Vzporedno z družbenimi nalogami sem bil zadolžen za 
preskrbo hrane in drugega, kajti primanjkovalo je vsega. Za delitev je skrbela po
sebna komisija. Zatem sem prevzel službeno dolžnost poslovodje trgovine na 
Maliji. Prodaja blaga je potekala takole: cene so bile določene, prodaja samo 
na karte in določena količina na osebo, plačilno sredstvo pa v denarju, ki je 
bil trenutno v veljavi.
Moje nadaljnje službovanje je bilo v Izoli v Kmetijski zadrugi Izola. Nameščen 
sem bil kot vodja odkupovalne postaje kmetijskih pridelkov. Izola in njeno zale
dje je nudilo obilo zgodnjega pridelka. Ker je bilo veliko prometa tudi s prodajo, 
sva z vodjo komerciale delila na odkup in prodajo. Nekaj povojnih let je bilo 
obilo pridelka. To je bilo zelo uspešno obdobje zadruge. Nastopila pa so leta 
konstantnega upadanja kmetovanja. Vzroki so bili znani. Ostal sem z nekaj de
lavci, prevzel celo operativo kot vodja blagovnega prometa, dejavnost razširil 
na del hrvaške Istre. To obdobje je trajalo dve desetletji. Obseg mojega dela je bil 
prenaporen, pešalo je zdravje, zato sem se odločil, da prevzamem trgovino, ki 
je že obstajala v moji rojstni hiši. Tu sem dočakal upokojitev. Kaj pa sedaj?
Kot mlad fant sem želel postati trgovec, to se je uspešno udejanjilo. Druga mla
dostna želja je bila povezana z lesom - oboževal sem ga. V moji glavi so se 
pojavljale podobe živali, ljudi, pokrajine, upodobljene na lesu. Ničesar o lesu 
in delu z njim nisem poznal. Začelo se je spontano. Na nekem izletu v brkinske 
gozdove sem naletel na cel splet stvari. Videl sem podiranje dreves, žaganje in 
klanje hlodov, na tleh sem videl... Prosil sem delavce, če si lahko sposodim to 
odžagano ploščo, dobil sem jo in v naslednjih dneh je nastajala podoba istrskega 
oslička. Dleto je rilo po lesu, sledilo je mojim željam, a ne mojemu znanju. Pot je 
lil po licu, pa nisem odnehal, močnejša je bila slast in zadovoljstvo. Želja po upo
dabljanju je rasla. Rad sem upodabljal kmečko stavbarstvo, ljudi pri kmeč
kem delu, živali, podobe življenja ljudi na vasi in razmere, ki so narekovale 
odnose v družini: otrok, družina, starost. Rad sem upodabljal domače kraje 
in ljudi, ne glede na to, da kvaliteta lesa ni bila primerna. Izkoristil sem, kar 
mi je prišlo v roke, naj bo to lipov ali afriški les. Dobro desetletje je trajalo to 
srečno obdobje. Prisiljen sem bil prekiniti upodabljati in božati les - prizadela 
me je izguba vida.
Naravi bi se rad zahvalil (kljub družinskim tragedijam), za dar, ki mi je bil dan, 
da sem uresničil mladostne želje.

Karmel Kleva, nagrajenec Občine Izola za leto 2010





PASMO DOČAKALI....
prvo okroglo obletnico namreč. 

Deset let “Zvezdic” je mimo. Če pogledamo 
nazaj - vse se je pričelo poleti leta 2000, 
ko je Občina pričela z akcijo umetniških 
galerij in lokalov, znanih kot “lokali za 
en tolar”.

Zvezdice so se rodile v enem 
izmed njih, pri tržnici na začetku 
Ljubljanske ulice. Otroci, ki so se 
pričeli zbirati tam, so danes že odrasli, 
ali pa vsaj mladostniki, bilo pa jih je 
vsak dan več. Ustvarjali smo iz gipsa, 
na ulici pekli palačinke, s prispevki 
staršev opremili našo delavnico, jo 
krstili za “Zvezdice”, in se družili prav 
vsak dan, od ponedeljka do nedelje.
In počasi smo jo tudi prerasli.

Pričeli so se razgovori o 
večjem prostoru, o možnostih, ki jih 
imamo, in na začetku leta 2001 smo 
se preselili v prostore v pritličju 
Rdečega križa Izola. Zaradi boljše 
organizacije so prišle “Zvezdice” 
pod okrilje Društva prijateljev 
mladine Izola, predsednik društva je postal 
Jože Černelič, mene pa so po devetih 
mesecih prostovoljstva zaposlili preko 
programa javnih del. V tem letu smo tudi 
izpeljali prvo zimsko in poletno Šolo na 
počitnicah - varstvo za osnovnošolce v času 
zimskih počitnic. Skozi vse leto smo s pomočjo 
prostovoljcev izvajali učno pomoč, kuhali, 
hodili na pohode in piknike skupaj s starši, šli 
v dva termina zdravstvenega letovanja na 
Rakitno, obeležili teden otroka, v oktobru pa 
je bila tudi prva dobrodelna dražba “Izolski 
umetniki za otroke”, z izkupičkom katere 
smo potem opremili računalniški kotiček 

v delu predavalnice RK Izola. Pridružila se 
nam je tudi naša hišna muca, ki je par let 
kasneje ob selitvi izginila neznano kam.

Z rednim obiskom našega zvestega 
izolskega Dedka Mraza smo vstopili v leto 
2002. To leto si bomo najbolj zapomnili po 
izletu v Benetke s katamaranom Prince of 
Venice, ki nam ga j e podaril Kompas Portorož, 
in na katerega je popolnoma brezplačno 
odšlo 36 otrok in 6 spremljevalcev. Prvič 
smo tudi organizirali prvomajsko letovanje 
na Pohorju za otroke iz socialno-ekonomsko 
ogroženih družin, ki ga je v celoti krila 
Občina Izola. Vse naše redne dejavnosti so 
potekale skozi vse leto, spomladi in poleti pa 
smo hodili ob vikendih pomagat nekaterim 
izolskim kmetom pobirat pridelke, ter se 
s tem učili stika z naravo. Prvič smo odšli 
tudi v Gardaland. Zdravstveno letovanje je 
bilo tokrat na Pohorju. Decembra smo imeli 
smolo s staro termoakumulacijsko pečjo, 
ki je zanetila požar v naših prostorih, ter 
nam uničila precej opreme in igrač. Z akcijo 
“Pomagajmo Dedku Mrazu” pa smo zbrali 
veliko igrač, s katerimi smo obdarili kar 65 
otrok.

Leto 2003 smo pričeli z zaključkom 
akcije “Podari objem”, v kateri smo zbrali 
finančna sredstva, ki smo jih razdelili izolskim 
družinam. Zimsko Šolo na počitnicah smo 
prvič izvedli v sodelovanju s Centrom za 
socialno delo Izola, program Posvetovalnica 
za mlade in starše, v sodelovanju s kinom 
Odeon pa je bila v času počitnic vsak 
dan matineja za otroke za simbolično 
ceno. Pripravili smo prvo in edino številko 
Meteoritov, glasila Zvezdic, ki so ga v celoti 
spisali in uredili otroci, posneli pa smo tudi 
igrani film “Izginula mačka", za katerega 
so scenarij ravno tako napisali otroci,

opremo za snemanje pa nam je posodil 
Mandrač. Zopet smo šli na prvomajsko 
brezplačno letovanje na Pohorje. Sodelovali 
smo tudi na tednu Rdečega križa, kjer so 
otroci razdeljevali oblačila ter prehrambene 
pakete ter opravljali obiske starejših 

občanov na domu. Izolski

umetniki so nam zopet priskočili na 
pomoč, tokrat v sodelovanju z ljubljanskimi, 
tako da se je izkupiček dražbe delil na pol, 
z izkupičkom obeh pa so ljubljanski otroci 
prišli na morje, izolski pa v Kranjsko goro. 
Zdravstveno letovanje je bilo tokrat na Krku. 
Na koncu počitnic nam je tednik Mandrač 
podarili šolske potrebščine, s katerimi smo 
opremili 15 otrok. Prostovoljci KIŠD so v 
naših prostorih izvajali tečaje nemščine, 
francoščine in španščine za otroke. 
Decembra pa smo se zopet selili, tokrat v 
prostore ob parku Pietro Coppo. Tudi Dedek 
Mraz nas je seveda obiskal in oznanil prihod 
novega leta.

Leto 2004 smo pričeli s pleskanjem, 
barvanjem in risanjem po zidovih. Preko 
Lokalno-zaposlitvenega programa smo 
dobili novega sodelavca, Rudija Mraza, ki 
je prevzel likovni del delavnic. Septembra 
nas je zapusti, in nadomestila ga je Alenka 
Bračanov. Zdravstveno letovanje je bilo tudi 
tokrat na Pohorju, seveda pa ni manjkala 
niti dobrodelna dražba, tudi tokrat v 
sodelovanju z ljubljanskimi umetniki in na 
dveh lokacijah, v Izoli in v Ljubljani. Akcijo 
smo poimenovali “Avtobus prijateljstva”. 
Skupaj z veslači iz kluba Argo smo odšli na 
petdnevno smučanje na Kope. V sodelovanju 
z Amnesty International smo se za en dan 
spremenili v Hišo človekovih pravic, kjer 
so lahko mimoidoči risali, pisali apele, ter se 
informirali o krivicah, ki se dogajajo širom 
po svetu.

Leta 2005 se je dogajalo marsikaj. 
Zdravstveno letovanje smo organizirali 
na Pohorju, Avtobus prijateljstva pa je 
tokrat financirala Občina Izola, in sicer za 
11 otrok. Celo leto smo se učili, hodili, 
plavali, se družili v Šoli na počitnicah, ter 
se igrali.Imeli smo pravi živalski vrt v malem 
- zajčka, miške in puščavske skakače, ob 
katerih so se otroci učili odnosa do živali in 
odgovornosti do njih. Vsak je posadil tudi 
svojo rožico, tako da je bilo to leto nekako 
obarvano z stikom z naravo. Konec leta je 
bila dobrodelna dražba, z izkupičkom katere 
smo pričeli en del prostora preurejati v 
igralnico za predšolske otroke.

Tik pred novim letom pa sta se nam 
ob ukinitvi programa Posvetovalnice za mlade 
in starše pri Centru za socialno delo pridružila 
še nova sodelavca, Bojan Lisjak in Andrejka

Brajko, tako da smo v leto 2006 startali z 
4 zaposlenimi delavci. Pred pustovanjem, 
ki je postalo že skoraj tradicionalno, smo 
pripravili še bolšji sejem pustnih mask, ki 
je bil zelo uspešen. V marcu smo odprli vrata 
igralnice, ki je bila urejena kot pravcati 
grad, in v njej so imeli možnost otroci tudi 

praznovati rojstni dan za simboličen 
prispevek za čiščenje. Mirjana Palčič 
Bubnič je vodila Šolo za starše, 
prevzeli pa smo tudi program Socialno- 
pedagoške pomoči, ki je prej potekala 
preko Posvetovalnice. Nova predsednica 
društva je postala Ana Jamnik. Naša nova 
prostovoljka, Sasikala Perumal, je vodila 
tečaje indijske kuhinje, v juniju pa je v 
parku pripravila tudi pravo modno revijo 
tradicionalnih indijskih oblačil s pokušino 
indijske hrane. V Livadah na Veluščkovi 
2 smo dobili nov, dodaten prostor, ki je bil 
mišljen kot “podružnica” Zvezdic. Prvič 
nas je obiskala tudi delegacija programa 
Leonardo daVinci iz Bruslja, ki je naše delo 
in program zelo pohvalila, in nas obiskala 
še dvakrat v prihajajočih letih. Zdravstveno 
letovanje je potekalo v dveh terminih v 
Kranjski Gori, in sicer je bil prvi termin 
klasično letovanje, drugi pa del programa 
“Z gibljivo sliko do filma", kjer so otroci 
v desetih dnevih izdelali kratko risanko, 
ter osvojili osnove animacije s pomočjo 
izkušenih mentorjev. Prvič smo organizirali 
tudi družinske igre Rib in iger, ki so potekale 
po celi Izoli z igrami na kopnem in v vodi, 
udeležilo pa se jih je 5 družin, dve izolske 
in tri ljubljanske, od katerih ena z 10 otroci. 
Jesenskemu taboru na planini Kuhinja je 
sledila razstava likovnih izdelkov v galeriji 
Alga. Z novembrom je z usposabljanjem 
pričela Urška Milač, decembra pa je bila 
dražba, s katero nam skoraj vsako leto podajo 
roko izolski umetniki. Tokratni izkupiček je 
bil namenjen širitvi dejavnosti v Korte.

Leto 2007 nas je zadelo kot hladen 
tuš, saj smo bili zaradi sprememb v načinu 
financiranja in nesprejetja proračuna brez 
sredstev od Občine kar 4 mesece. Pomagali 
smo si s prispevki sponzorjev in donatorjev, 
pa tudi z sredstvi, zbranimi na dobrodelni 
dražbi 2006. Iz prostorov ob parku smo 
se preselili v staro italijansko šolo na 
Gregorčičevi ulici, kjer sta nam Občina 
in Komunala uredili tudi pravo otroško 
igrišče, igralnica za malčke pa se je preselila 
v Livade. Zdravstveno letovanje je bilo v 
Rakovem Škocjanu. Organizirali smo dva 
sejma rabljene otroške opreme, oblačil, 
igrač in obutve, zbrali pa smo tudi precej 
igrač za novoletno obdaritev otrok.

Konec leta smo s pomočjo umetnikov 
zopet organizirali dobrodelno dražbo, ki 
se nam je pomagala prebiti čez leto 2008, 
ki je bilo še bolj črno kot prejšnje. Zaradi 
nesprejetja proračuna smo se morali v 
maju posloviti od Urške in Andrejke, tako 
da sva zopet ostala samo dva zaposlena. 
Kljub vsemu pa smo odšli na zimovanje na 
Pohorju, imeli pustovanje in sejem pustnih 
mask, dobrodelna dražba pa je bila tokrat 
že junija, zato da je društvo sploh lahko 
nadaljevalo z delovanjem. Nadaljevali smo z 
vsemi rednimi dejavnostmi, prostor v Livadah 
pa smo morali odstopiti Društvu invalidov, 
tako da se je oprema naše igralnice začasno 
preselila v skladišče Kulturnega doma. Prvič 
smo organizirali prireditev Mladost na obali 
- srečanje obalnih otroških in mladinskih 
organizacij, ki so se ga udeležile organizacije 
iz Kopra, Izole in Pirana. Pridobili smo 
status humanitarne organizacije, ki deluje v

javnem interesu, kar nam je precej olajšalo 
financiranje.

V letu 2009 smo poleg vseh 
naših rednih dejavnosti med prvomajskimi 
počitnicami taborili na Dragonji, 
zdravstveno letovanjese je vrnilo na Pohorje, 
zopet je bil sejem obalnih organizacij ter 
sejmi rabljene otroške opreme, oblačil in 
obutve, ravno tako smo s pustovanjem zopet 
preganjali zimo. Skupaj z izolskimi vrtci 
smo se vključili v ekološki projekt Zeleni 
nahrbtnik, ki je namenjen predšolskim 
otrokom, hodili smo na izlete, sprehode in 
pohode, seveda pa ni manjkala niti Šola na 
počitnicah. Pridobili smo dodatno učilnico 
v stari italijanski šoli, v kateri smo uredili 
igralnico in vsako soboto popoldan preko 
šolskega leta s pomočjo prostovoljke Edith 
Zrim v njen izvajali Medvedkove delavnice, 
namenjene predšolskim otrokom. Ravno tako 
je zopet omogočeno praznovanje rojstnih 
dni v igralnici ali na igrišču. Družinske igre 
so poskrbele za obilo zabave, tokrat so bile 
obalno obarvane, saj so sodelovale družine 
iz Kopra, Pirana in Izole. Akcija “Vse barve 
Izole”, v kateri smo otroci in odrasli risali 
po vsej Ljubljanski ulici in ustvarili izolsko 
najdaljšo sliko, je poskrbela za obilo zabave, 
ravno tako rajanje in igre na Birbi. Tudi 
Dedek Mraz nas je obdaril kar na ulici, in 
tako zaključil uspešno leto.

Leto 2010 pa še na pol leži pred 
nami, zato bom raje napisala, kaj vse nas 
letos še čaka.

Šola na počitnicah ravnokar 
poteka, vsak dan med 7. in 16. uro se 
igramo, kopamo, ustvarjamo in se zabavamo.
28.8. so zopet tu Družinske igre, vse 
zainteresirane družine se lahko prijavite do
15.8. Od septembra dalje bo vsako zadnjo 
soboto v mesecu zopet sejem rabljene 
otroške opreme, oblačil in obutve v parku 
Pietro Coppo. Septembra se zopet pričnejo 
tudi medvedkove delavnice ter pestra 
ponudba popoldanskih akivnosti, od športnih 
do ustvarjalnih, namenjenih osnovnošolcem 
in mladini, čaka pa nas tudi jesenski tabor v 
času jesenskih počitnic

V SODELOVANJU Z IZOLSKIMI 
UMETNIKI, KI LETOS RAVNO TAKO 
PRAZNUJEJO DESETLETNICO, PA VAS 
VABIMO V SOBOTO, 17.7. OD 17. URE 
DALJE NA PRIREDITEV “ŽIVE BARVE 
ULIC”, KI BO POTEKALA OD 17. DO 
20. URE NA LJUBLJANSKI IN KOPRSKI 
ULICI, TER SE BO ZAKLJUČILA OB 
20.30 Z DOBRODELNO DRAŽBO NA 
MANZIOLIJEVEM TRGU MED 17. IN 20. 
URO PA BOMO NA MANZIOLIJEVEM 
TRGU RISALI IN SE IGRALI OTROCI VSEH 
STAROSTI, IN TAKO OBELEŽILI 10 LET 
NAŠEGA OBSTOJA. ČAKA PA VAS TUDI 
PRESENEČENJE!!!

Če sedaj potegnemo črto čez vseh 
deset let - pri Zvezdicah se je zvrstilo skoraj 
800 otrok. Na brezplačne počitnice jih je 
šlo 250, na subvencionirane izlete skoraj še 
enkrat toliko. Z našo pomočjo se uči vsako 
leto povprečno 15 otrok skozi vse leto, 
in razpon naših generacij je sedaj že od 
dojenčkov pa do študentov. In za rojstni dan 
si želimo vsaj še deset takšnih čudovitih in 
nepozabnih let, skupaj z vsemi, ki nas že vsa 
ta leta podpirajo in nam stojijo ob strani.

Barbara Motoh Bračanov



Glasbeni vikend

Se najboljši je bil ognjemet
Vsaj kar se Siddhartinega nastopa “sredi" zaliva San Simona tiče. A dogodek je pač dogodek in ne glede na samo kva
liteto dogodka, je bila njegova odmevnost tako velika, da se je izolska plaža zvečer napolnila z nekaj tisoč obiskovalci s 
cele Slovenije. Ni pa to vse, kar se je ta vikend dogajalo v najlepšem in najbolj lokalpatriotskem mestu v Sloveniji.
Kulturno dogajanje v Izoli je zadnji 
teden doseglo enega svojih polet
nih vrhuncev. V le nekaj dneh se je 

tako zgodila promocija nove plošče 
ljubljanskih Melodrom na Lonki, 
pinkfloydovski koncert Siddharte 

v San Simonu, park Pietro Coppo 
pa je gostil Poletni ulični festival 
-PUF.

Največji in najodmevnejši med 
temi dogodki je bil vsekakor kon
cert Siddharte na splavu v San 
Simonu, ki je pritegnil lepo števi
lo obiskovalcev iz vseh strani Slo
venije, kljub ne ravno nizki ceni 
vstopnic, ki so bile na prodaj po 
25 evrov.

Tomi kot Roger
Koncert, ki so ga mnogi, ne brez 
pretiravanja, primerjali s kultnim 
nastopom Pink Floydov v Benet
kah pred več kot dvajsetimi leti, 
pa je marsikoga nekoliko razoča
ral, saj so feni Siddharte, posebej 
tisti s kontinenta, pričakovali, da 
bodo tudi sami lahko spremljali 
svoje idole z vode, kar pa jim var
nostna služba, pričakovano sicer, 
ni dovolila. Na tisoče poslušalcev 
je tako ostalo za ograjami, postav
ljenimi na peščeni plaži, kakšnih

petdeset metrov od samega spla
va, ali bolje rečeno, maone. Da se 
vsa intima ni izgubila med “odpr
tim” morjem in obalo pa so poskr
beli glasbeniki sami, ki so se po 
končanem koncertu kar plavaje 
odpravili do najbolj zvestih in jim 
dokazali, da so bili tisti na odru 
dejansko res oni.

Manjkala je le intima
Če smo na Siddharti lahko pogre
šali intimo klasičnega koncerta, 
pa smo ob klasičnem koncertu 
ljubljanskih Melodrom na Lonki

pogrešali intimo klubskega kon
certa. Takšnega, kjer glasbenike 
in občinstvo loči le slab meter v 
višino in nekaj centimetrov v glo
bino. Koncert skupine na Lonki 
je bil sicer zelo prijeten, odlično 
odigran in po mnenju večine pri
sotnih tudi neprimerljivo boljši 
od njihovega zadnjega obalnega 
nastopa v koprski Taverni. A gle
de na glasbeno smer, v katero so 
se podali Mina in ostali, bi mno
go bolj sodili v resnično intimno, 
nagajivo in umetno (iz legalnih 
vzrokov) “zakajeno” prizorišče, 
kot pa na zastonjkarsko Lonko.
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Žal pa takšnega prostora v Izoli že 
nekaj let več ni. Kljub temu pa so 
Melodrom dokazali, da so še kako 
kvalitetna zasedba, ki brez strahu 
spremeni žanrske smernice tako- 
rekoč na vrhuncu slave. Z njihovih 
pretežno analognih, skoraj šanso- 
njerskih popevk s prvega albuma 
Melodrom, preko novovalovskega 
drugega The guide, so prešli na te
mačen, elektronsko obarvan, zelo 
portisheadovski ambient tretjega, 
Vse kar si pustila da leži na tleh.

Klovni so še vedno in
Kulturno dogajanje v našem me
stu pa v teh dneh po trgih in v 
parku Pietro Coppo dopolnjujejo 
zabavljači v organizaciji izolskega 
kulturnega centra in Poletnega 
uličnega festivala. Različne skupi
ne klovnov so dokazale, da televi
zija gor, internet dol, še vedno so 
prav oni tisti, ki od otrok uspejo 
potegniti najbolj iskren nasmeh.

AM

Imamo tudi slikarsko poletje
V galeriji Insula in v 
galeriji palače Man- 
zioli so prejšnji teden 
odprli razstavo del 
udeležencev lansko
letne slikarske kolo
nije v Monoštru (na 
Madžarskem) med 
katerimi je bila tudi 
Fulvia Zudič, sicer 
pa so bili na koloniji 
slikarji iz Madžarske,
Slovenije in Izraela.
Slikarska kolonija je 
nastala na pobudo Zveze slovenskih društev na Madžarskem, ki ima 
sedež v Monoštru, prav prisotnost manjšine pa je bila pomembna pri 
odločitvi o predstavitvi slikarskih del tudi v Izoli. Razstava bo odprta 
do 22. julija.
V bližnji galeriji Salsaverde pa so istega dne, ob isti uri, kot razstavo
v Manziolijevi palači, odprli razstavo del akademskega slikarja Silve

stra Plotajs Sico- 
eja, ki je še enkrat 
presenetil s svojim 
sproščenim, skoraj
da mediteranskim, 
slogom in barvami, 
čeprav gre za sli
karja, ki živi in dela 
v Ljubljani. Tudi 
tokratna razstava je 
bila dobro obiska
na, kot je za gale
rijo Salsaverde že v 
navadi. ur

Tisti najmlajši so te dni občudovali klovne in druge zabavljače, medtem 
ko so starši čakali na prenos zadnjih tekem nogometnega prvenstva, malo 
starejši udeleženci slikarske kolonije z naslovom “Bestia, che estate!”, ki 
jo je za Samoupravno italijansko skupnost vodila Fulvia Grbac, pa so prej
šnji teden spoznavali in risali različne živali. In tako so na Manziolijev trg 
pripeljali pravega konja, pa kozo, bili pa so tudi v ljubljanskem živalskem 
vrtu. Približno dvajset otrok, udeležencev poletnih kreativnih delavnic, je v 
ponedeljek, ob zaključku, predstavilo česa so se v tem obdobju naučili.
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Kulturniški smerokazi

ČETRTEK, 15. JULIJ

19.30 PUF FESTIVAL - akrobatska skupina Sinakt (Italija) - akrobat
ska predstava na trapezu 15.07. ob 19.30 na Lonki ( Izola)
Art kino Odeon -18.30 Pokvarjeni poročnik: New Orleans 
Art kino Odeon - 21.00 Antikrist

SOBOTA, 17. JULIJ

17.00 -Žive barve ulic Izolski umetniki za otroke dobrodelna 
dražba, razstava likovnih del: Ljubljanska ulica. Koprska ulica. 
Dražba in glasbene točke Likovna razstava
21.00 - koncert JAZZLESSNESS, na Lonki 
Art kino Odeon -19.00 Antikrist
Art kino Odeon - 21.00 Pokvarjeni poročnik: New Orleans__________

NEDELJA, 18. JULIJ

17.00 - Malija - Vaška sagra
19.00 - Vesele izolske ulice - Interaktivni animacijski cirkuško - 
klovnski mimohod Predstava za otroke
Art kino Odeon -18.30 Pokvarjeni poročnik: New Orleans 
Art kino Odeon - 21.00 Antikrist

ČETRTEK, 22. JULIJ

21.00 - Teatralni koncert - Jeleni loje (Češka)

PETEK, 23. JULIJ

21.00 Rap večer - Tekochee Kru (Mb) z gosti

SOBOTA, 24. JULIJ

21.00 - Koncert: Tori trio (Mednarodna jazz, blues zasedba) 
21.00 - Koncert na plaži Parni valjak______________________

NEDELJA, 25. JULIJ

19.00 - Mala Šola cirkusa - Cirkuške delavnice učenja žongliranja, 
hoje na hoduljah, vožnje na monocilku, vrtenja krožnikov._________

SREDA, 28. JULIJ

9.00 - Družinske Ribiške igre - animacija za otroke (svetilnik)

ČETRTEK, 29. JULIJ

19.30 - Veliki cirkus - Akrobatka, komedijantka Festival

DPM IZOLA - ISOLA

ŽIVEBARVEULIC
Izolski umetniki za otroke

Dobrodelna dražba

sobota 17,7.2010
17h - 20h Koprska in Ljubljanska ulica 

20h MANZIOLIJEV TRG
nastopajoči

DARJAN GORELA 
DRAGO MISLEJ MEF 
ELVIS ŠAH BAZ 
ŽEŽI
VLADKA GOJAK a MARKO TOMIČ

Vljudno vabljeni na ogledrazstave 
8. MEDNARODNE LIKOVNE KOLONIJE

MONOŠTER 2009
Nikolaj Beer Slovenija • Csuta Gyòrgy Madžarska «Karàcsony Kata 
Madžarska «Kovacs Ferenc Madžarska «Németh Géza Slovakia »Dan 
Reisinger Israel »Vanyùr Istvàn Madžarska • Fulvia Zudič Slovenija
Galerija Insulain Palača Manzioli_____________________________________
Al " | v I# n Al I l'W I' II T i A l v

SANDRO CRIA CUM GRANO SALIS, Vojščaki

skulpture in monotipije

Kavarna Zvon
Digitalna fotografija
prirejara
Univerza za tretje življensko obdobje Morje Izoila in 
Točke vseživljenskega učenja Ljudska univerza Koper

GsIfilijS Alga / Kristanov trg 1
Vabimo vas na ogled skupinske 
razstave članov društva

LIK IZ IZOLE

hotel Delfin razstava akvarelov

Krbavčič Edo
Vedute Izole - pred nastankom marine v Izoli

Galerija Salsaverde IM Salsaverde - Kulturno umetniško društvo Salsaverde

”ZZen” Silvester Plotajs Sicoe
Pretorska palača m
razstava od 2. julija do 30 julija

Boris& Sean Rutar 

Mestna knjižnica Izola
obvešča, da bo knjižnica od 01.07. do 31.08.2010 odprta za obiskovalce:

• ob ponedeljkih in četrtkih od 8.00 do 12.00 in od 18.00 h do 20.00 h.
• ob torkih, sredah, petkih od 8.00 h do 15.00 h.
• ob sobotah bo knjižnica zaprta.

Središče za samostojno učenje in Borza znanja bosta delovala v času odprtosti knjižnice. 
Mestna knjižnica Izola vas vljudno vabi na ogled naslednjih razstav:
• v Središču za samostojno učenje so na ogled lesorezi Sonje Pišlar
• v vitrini ustvarjalnosti je na ogled razstava keramike Snežiče Kranjc
• v kotičku ustvarjalnosti je na ogled razstava ročnih kvačkanih izdelkov 

gospe Frelih Nadje
• na steni ustvarjalnosti si lahko ogledate slike ljubiteljske slikarke gospe

Stanke Blaževič
• na stenah mladisnkega oddelka svoje slike razstavlja kademska slikarka

Martina Žerjal.
Vse razstave bodo na ogled vmesecu juliju. Prisrčno vabljeni tudi v knjižnico!

Vaški odbor Malija in Kulturno društvo Korte vabita na

malijski vaški praznik
v nedeljo, 18. julija 2010.

Program:
ob 17. uri odprtje otroškega igrišča 

ob 18. uri slovesna maša 
ob 19. uri odprtje prostorov malijske stare šole 

z razstavo umetniške fotografije Dinka Bizjaka - Čarobna Istra 
in lesorezov Karmela Kleve, letošnjega občinskega nagrajenca za 

življenjsko delo.

Spremljevalni kulturni program bodo oblikovali recitatorji. Mešani 
pevski zbor Faros Piran in Folklorna skupina Skala Kubed 

zabavni program bo izvajal Trio Odsev
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Včasih bi potrebovali lisice ali pajka
Res je, parkirnih mest v Izoli primanjkuje, toda normalen voznik si vseeno 
ne bi privoščil takšnega parkiranja na Velikem trgu, pred nosom občinskih 
redarjev. Sledil je telefonski klic mimoidočih, ki niso mogli biti mimoidoči, saj 
se mimo preprosto ni dalo. Potem sta prišla redarja, napisala listek brezob
zirnemu vozniku z druge strani Slovenije in mimogrede podelila še nekaj 
kazni Izolanom, ki so parkirali bolj po domače, čeprav še zdaleč niso ovirali 
prometa tako kot voznik na fotografiji. Zdelo se nam je, kot da so dobili 
kazen tisti, ki so opozorili na oviro.

Bralci marsikaj vidijo
Eden od kopalcev s pla
že pri svetilniku nam je 
poslal to fotografijo do
stavnega avtomobila, ki 
je menda kar nekaj časa 
parkiral sredi kopališča.
Povsem mogoče je, da 
je kdo kaj pripeljal ali 
odpeljal, vendar je tudi 
res, da so pred dnevi ko
palci odkrili parkirane 
avtomobile tudi v senci 
dreves na svetilniku, da 
o motoristih, ki zdaj lahko polagajo po, na novo pretlakovani poti, niti ne 
govorimo. Bomo res morali postaviti še desetino novih količkov?

Prenosne dovolilnice
V serijo naših lokalnih izolskih izumov sodijo tudi prenosljive parkirne do
volilnice, ki so namenjene domačinom, da lahko parkirajo na mestih, ki so 
jim namenjena. Gre predvsem za stanovalce starega mestnega jedra in prav 
tukaj se dogaja, da si lastniki avtomobilov to dovolilnico preprosto izmenju
jejo oziroma izposojajo med seboj, v času turistične sezone pa jo predajo tu
ristu ali svojemu gostu, ki potem lahko parkira na parkiriščih za domačine, 
domačin pa se že znajde. V Kopru in Piranu dovolilnice niso prenosljive.

Stanovalci trga v Skladiščni in Kocjančičevi ulici nimajo veliko od sence 
topola in okrog njega postavljenih klopi, saj do njih skoraj ne morejo. V 
pomanjkanju parkirnih mest si pač pomagajo tako, da svoje avtomobile 
dobesedno natlačijo v svoj trg in jih, kot v kakšnem velikem puzzlu, pre- 
parkirajo, ko mora kdo na delo ali kam drugam. Vsi imajo dovolilnice za 
parkiranje, tako da ne delajo prekrška, res pa je, da je včasih gibanje po trgu 
skoraj nemogoče. Še sreča, da poletje traja samo dva meseca.

10 Izolanov in 2 kg kokaina
Na novinarski konferenci so: Dean Jurič, vodja Sektorja kriminalistične policije Policijske 
uprave Koper, Ten. Col. Nicola Sibilla, Comandante Gruppo Investigativo Criminalità Orga
nizzata, Guardia di Finanza Trieste, Gabriella Giurovich, Dirigente il Commissariato Polizia 
Muggia in Gerardo Donato, responsabile Squadra Investigativa, predstavili odkritje organi
zirane skupine, ki se je ukvarjala s preprodajo droge na tem območju.

Policisti Policijske postaje Izola so od januarja 2008 do junija 2009 na ob
močju Izole obravnavali S kaznivih dejanj s področja zlorabe prepovedanih 
drog, pri katerih je bilo ugotovljeno, da je 31-letni Izolan preprodajal ma
njše količine prepovedane droge heroin in kokain, pretežno italijanskim 
državljanom. Pri obravnavi teh kaznivih dejanj so policisti zasegli skupno 
51,9 gramov heroina, 470 ml metadona in manjšo količino hašiša. Zoper 
osumljenega so bile podane kazenske ovadbe na Okrožno državno tožilstvo 
iz Kopra. Novembra 2009 pa so italijanski varnostni organi obvestili Sektor 
kriminalistične Policije iz Kopra, da tudi oni v Italiji izvajajo kriminalistično 
preiskavo, v okviru katere so zaznali izvrševanje kaznivih dejanj s področja 
zlorabe prepovedanih drog istega 31-letnega Izolana, ki je njihovim držav
ljanom preprodajal manjše količine prepovedanih drog. V okviru njihove 
kriminalistične preiskave so zasegli nekaj heroina in kokaina.
Na podlagi zbranih ugotovitev so kriminalisti PU Koper januarja 2010 pričeli 
kriminalistično preiskavo zoper 31-letnika, tudi z uporabo prikritih preisko
valnih ukrepov, saj je bilo očitno, da razpolaga z večjimi količinami pre
povedanih drog, ki jih razpečuje širšemu krogu domačih in tujih kupcev. 
Preiskavo so izvajali v tesnem sodelovanju s policisti PP Izola in pripadniki 
italijanske policije, vodil in usmerjal pa jo je Okrožni državni tožilec iz Ko
pra. V okviru preiskave je bilo zbranih dovolj materialnih in drugih dokazov 
za podajo kazenskih ovadb zaradi utemeljenega suma storitve skupno 25 
kaznivih dejanj, pri obravnavi katerih je bilo zaseženih cca. 30g heroina. 
Zoper osumljenega so bile na Okrožno državno tožilstvo podane ustrezne 
kazenske ovadbe. V preiskavi pa so bile identificirane tudi druge osebe, ki 
so sodelovale pri izvrševanju kaznivih dejanj, in sicer v vlogi sostorilcev ali 
nadaljnjih preprodajalcev prepovedanih drog. Tako so bili identificirani še 
naslednji osumljenci: 29-letni Izolan, 28-letni Koprčan, 35-letna Izolanka, 
36-letni Izolan, 36-letni Izolan, 32-letni Izolan, 33-letni Izolan, 26-letni Izo
lan, 42-letni Izolan, 29-letna Koprčanka, 28-letni Izolan, 19-letni Koprčan.
V sklopu preiskave so kriminalisti vsem skupaj zasegli skupno cca. 46 gra
mov prepovedane droge heroin, zoper njih pa podali kazenske ovadbe za 12 
kaznivih dejanj s področja zlorabe prepovedanih drog.
V nadaljevanju kriminalistične preiskave je bilo ugotovljeno, da je v izvrše
vanje istovrstnih kaznivih dejanj vpleten tudi 40-letni Izolan, do istih ugo
tovitev pa so prišli tudi italijanski varnostni organi. Pri njegovi obravnavi je 
bilo zaseženih 184 gramov heroina in 53 gramov kokaina, zoper osumlje
nega pa podane kazenske ovadbe za 18 kaznivih dejanj s področja zlorabe 
prepovedanih drog. Kriminalistična preiskava zoper 40-letnega Izolana se 
je v nadaljevanju preusmerila na območje PU Ljubljana, saj je bilo ugotov
ljeno, da osumljenec na območju Ljubljane nabavlja velike količine pre
povedanih drog ter skrbi za njihov prevoz in preprodajo na obalnem 
območju. Ugotovljeno je bilo tudi, da mu prepovedano drogo dobavlja 32- 
letni Ljubljančan. Po usmeritvah Okrožnega državnega tožilstva iz Kopra 
so kriminalisti PU Koper s pomočjo policistov in kriminalistov PU Ljubljana 
7. julija 2010 izvedli prijetje 40-letnega Izolana in njegovega 32-letnega 
dobavitelja prepovedane droge, in sicer takoj zatem, ko je Izolan zaradi 
nadaljnje prodaje prevzel cca. 1,8 kg heroina in ga poskušal na enem od 
parkirnih prostorov trgovinskega centra v Ljubljani nadalje preprodati 
za 35.000 EUR. Oba sta bila prijeta na kraju storitve kaznivega dejanja, kjer 
jima je bila odvzeta prostost, prepovedana droga pa zasežena.
Po odvzemu prostosti obema osumljenima v Ljubljani so policisti in kri
minalisti SKP PU Koper in Ljubljana izvedli več hišnih preiskav pri 8 osu
mljencih, identificiranih v kriminalistični preiskavi. Pri hišnih preiskavah 
na območju PU Koper je bilo skupno zaseženih še 82 gramov heroina, ne
kaj gramov kokaina, 44 sadik konoplje ter 344 ml metadona. S prijetjem 
8 osumljencev in hišnimi preiskavami na območju PU Ljubljana in Koper, 
je bilo zbranih dovolj dokazov za podajo novih kazenskih ovadb za 7 ka
znivih dejanj s področja zlorabe prepovedanih drog. Zoper 5 identificiranih 
slovenskih osumljencev je bilo odrejeno 48-urno pridržanje, od koder bodo 
s kazenskimi ovadbami privedeni na zaslišanje k preiskovalnemu sodniku 
Okrožnega sodišča v Kopru. Tako so policisti in kriminalisti PU Koper v ce
lotni kriminalistični preiskavi zoper 15 identificiranih slovenskih osumljen
cev podali kazenske ovadbe za skupno 67 kaznivih dejanj neupravičene 
proizvodnje in prometa s prepovedanimi drogami, nedovoljenimi snovmi v 
športu in prehodnimi sestavinami za izdelavo prepovedanih drog po 186. 
členu KZ-1. Skupno je bilo zaseženih 2.194 gramov heroina, 814 ml me
tadona, 53 gramov kokaina ter 44 sadik konoplje. Sektor kriminalistične 
policije Policijske uprave Kopra ocenjuje, da bi si osumljenci lahko s pre
prodajo zaseženih prepovedanih drog pridobili protipravno premoženjsko 
korist v višini najmanj 55.000 EUR. V kazenskem zakoniku je zagrožena 
zaporna kazen za storitev kaznivega dejanja po 186. členu KZ-1 v trajanju 
od 1 do 10 let. PU Koper
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KRIMINALNE
Predzadnja

MALI OGLASI
Kupljeno na Lonki
Iz enega od kampov so sporočili, da je 
otrok z imitacijo puške AK-47 izstrelil 
dva plastična naboja v nogo drugega 
otroka in mu povzročil dve manjši mo
drici. Policisti so na kraju ugotovili, da 
je storilec mlajši mladoletnik. Imitaci
jo puške so zasegli, zoper mladoletni
ka pa so podali obdolžilni predlog na 
pristojno sodišče za prekrške. 

Kolesarski zgodbi 
Neznanec je med 6. in 7. julijem izpred 
stanovanjske hiše ukradel žensko kolo 
znamke Holiday, črno rdeče barve in 
s tem oškodoval lastnika za približno 
100 EUR. Nekdo pa je v noči iz četrtka 
na petek ukradel gorsko kolo znamke 
GT AVALANCHE 1.0 D1SC, bež barve. 
S tem je oškodoval lastnika za približ
no 600 EUR.

Lastnik je zdaj bivši lastnik
V sredo popoldan je nekdo iz osebne
ga avtomobila ukradel temno modro 
moško torbico, v kateri je imel oško
dovanec osebne dokumente, GSM No
kia in 1.200 EUR gotovine. S tem je oš
kodoval lastnika torbice za približno 
1.400 EUR. Sledi kazenska ovadba. 

Parada pesti
Policisti so bili obveščeni, da naj bi na 
enem od igrišč prišlo do množičnega 
pretepa. Na kraj je bilo napotenih več 
policistov, ki so ugotovili, da naj bi 
prišlo do prepira med tremi mladolet
niki zaradi deklet. V kolikor bodo poli
cisti ugotovili identiteto povzročiteljev 
pretepa, jim bodo izdali plačilni nalog 
po Zakonu o javnem redu in miru. 
Statistika
Policisti so v preteklem tednu v več in
tervencijah zaznali 11 kršitev JRM in 
zoper kršitelje izrekli globe. Prav tako 
so obravnavali 4 prometne nesreče, z 
mat. škodo in eno prometno nesrečo, 
v kateri je bila ena oseba lažje telesno 
poškodovana.

Objavljene in tudi druge Male ogla
se lahko prebirate na strani www. 
mandrac.si v rubriki mali oglasi.

Nepremičnine

PRODAMO
- V Dobravi prodamo stanovanje, 
138 m2, novo zgrajeno z vrtom in 
parkiriščem(možnost predelava v dru
go namembnost) 040 648 297
- V Izoli - Livade ugodno prodam brez 
posrednika, enosobno stanovanje v iz
meri 46 m2 v 5/5 nadstropju mirnega 
bloka. Stanovanje obsega predprostor, 
kopalnico, shrambo, bivalno kuhinjo, 
dnevni prostor in balkon ter klet. Na ga
leriji stanovanja dodatnih 30m2 (15m2 
pohodnih). Stanovanje obnovljeno 2010. 
Cena 99.900 EUR. tel 031 -827290 
ODDAMO
- Družini ali paru oddam v najem 
opremljeno 3-sobno stanovanje v 
Izoli, za daljše obdobje. Za informa
cije pokličite na telefon 031 606 668
- Na Ljubljanski ul., v neposredni bliži
ni Manzolijevega trga, oddamo poslovni 
prostor skupne površine 140 m2. Poslov
ni prostor se nahaja v treh etažah. Cena: 
550 EUR(051-634-390)

Delo

-Opravljam različna gospodinjska opra
vila. tel 031 295 156
- Dve devetošolki iščeta delo. tel 030 352 949
- Nudim nego na domu starejšim ose
bam. tel 051 235 947
- Inštrukcije angleščine in španščine za 
osnovno,srednjo šolo in fakulteto ter pri
prave na maturo. Kontakt: 031 579 177, 
www.smartcorner.webs.com
- Nudim likanje in gospodinjska dela. tel 
040 517 156
- Družina želi pomagati starejši osebi pri 
gospodinjskih opravilih, tel 051444 912

Vozila in plovila

- Prodam avto Lancia Z enoprostorec - 
7 sedežev, nove gume, veliko opreme. 
Cena 1.500 eur. Marko: 041 935890
- Prodam 4 gorska kolesa(21,18 brr- 
zin) in eno moško, cena cca 50EUR na 
kolo. tel 040 638 217
- Prodam Fiat Punto 16V dynamic, let
nik 2004, rdeč. cena po dogovoru tel 
040 845 933
- BMV 318 i Tourning letnik 97, odlič
no ohranjen, prodam, tel 031 611 568

Kmetija

- 50 litrov domačega tropinovca pro
dam. tel 041 676 541 (Josip)
- Prodam ektsra deviško oljčno olje 
po ceni 11,00 evrov/liter in domači 
refošk po 1,50 evra/liter. Kontakt 
040/251-335
- Kompostiran KOZJI GNOJ tel 040 
342 200
- Prodam extradeviško oljčno olje. 
Cena 10 EUR/1. Po želji možna do
stava na izolskem območju. Kontakt 
041 217 485

Razno

- Rdeči križ Izola potrebuje kuhinjsko 
omarico s pomivalnim koritom. Dose- 
glijivi smo na tel: 051 672-160.
- Prodam elektično kitaro PRS (Paul 
Red Smith) SE Soapbar. 040 120 236
- Novo enojno posteljo z jogijem pro
damo za 100 EUR. tel 041 939 688
- Na Svetilniku pri igralih sem izgubi
la sem fotoaparat Olimpus (analogni 
kompakttni). Poštenega najditelja pro
sim da me pokliče na 041 39 21 80.
- Podarim kolo in peč za centralno kur
javo. Gsm 040/247-827 Marjan
- Prodam ohranjeno otroško kolo Tiger 
z dodatnimi koleščki in dobro ohra
njen otroški latex jogi, 60 x 120.Cena 
po dogovoru, tel 040 984 263

Drage tri runde
V noči iz sobote na nedeljo so policisti 
na območju Izole zaustavili 21-letnega 
voznika osebnega avtomobila, alko
test mu je pokazal rezultat 0,41 mg/l 
alkohola. Prepovedana mu je bila vo
žnja, odvzeto vozniško dovoljenje in 
izdan plačilni nalog za 450 EUR in 7 
kazenskih točk. Prav tako so mu bile 
odvzete registrske tablice zaradi pote
ka veljavnosti prometnega dovoljenja 
in izdan plačilni nalog za 500 EUR.

Eni kradejo drugi najdejo
V soboto je bil v San Simonu najden 
GSM znamke NOKIA tip N70. Lastni
ka prosimo, da se zglasi na Policijski 
postaji Izola, da prevzame GSM.

Fly eagle fly
Policisti so ustavili voznika kolesa z 
motorjem, ki je kazal znake vožnje 
pod vplivom mamil, zaradi česar mu 
je bil odrejen strokovni pregled, ki ga 
je odločno odklonil. Med postopkom 
je izročil zavitek s posušenimi rastlin
skimi delci, za katere so policisti po
sumili, da gre za prepovedano drogo 
konoplja. Po forenzični preiskavi sledi 
ukrep zaradi kršitve Zakona o proi
zvodnji in prometu s prepovedanimi 
drogami. Zaradi odklona pa se bo vo
znik srečal z sodnikom za prekrške.

Najpočasnejši BMW v okolici
V noči iz četrtka na petek je neznanec 
iz parkiranega osebnega avtomobila 
znamke BMW, model 325i ukradel vse 
štiri pnevmatike ter registrski tablici. S 
tem je oškodoval lastnika za približno 
5.000 EUR.

Makita manjak
V noči iz torka na sredo je neznanec 
vlomil v parkirano vozilo. Ukradel je 
velik vrtalni stroj Makita, mali vrtalni 
stroj Makita, ročni baterijski vrtalnik 
Makita s svetilko in tri manometre za 
polnjenje freonov. S tem je je oškodo
val lastnika za približno 4.500 EUR.

Zaprta kolesarska pot ob morju
Prejšnji ponedeljek sem šel s sinom, po 20. uri (v hladu), na kolo. Na
meraval sem iz Izole ob obali do plaže pod Belvederjem, kjer prenesem 
kolo po stopnicah do parkirnega prostora in nadaljujem vožnjo po cesti. 
To varianto sem v preteklosti dostikrat izbral saj se vozim po cestah z 
zelo malo prometa. Res je, da moram čez plažo Simonov zaliv peš s kole
som ob sebi, a mi umirjenost drugega dela poti to nevšečnost nadokna
di. Tudi tistega ponedeljka (5. julij) sem nameraval tako.
Da ne bi motil sprehajalcev na plaži v Simonovem zalivu, sem izbral glavni 
vhod saj je pot čez plažo tako bistveno krajša. Na vhodu je prometni znak s 
prečrtanim kolesom in znak za prepoved vstopa s psi. Skozi vhod sem šel 
peš in peljal kolo ob sebi. Ustavil nas je varnostnik in prepovedal vstop, ker 
se s kolesom ne sme na plažo. Glede na uro prehoda sem mu razlagal, da 
prometni znak ne prepoveduje hoje ob kolesu in mu skušal dopovedati, da 
želim samo skozi to področje a se ni dal.
Ker prepričevanje ni zaleglo, sem ob 20:37 poklical na številko 113 in vpra
šal za razlago prometnega znaka ter prosil operaterja, naj to razloži tudi 
varnostniku in mu predal telefon. A ni pomagalo, kasneje pa je prišel še 
drugi varnostnik, ki je višje rangiran in še naprej trdil, da mi omogočajo 
prehod ob obali a moram kolo pustiti na izolski strani ograje. Varnostnik 
je namreč zatrjeval, da upravljalec plaže ne pusti prehoda s kolesom, negle- 
de na to ali se vozim ali hodim ob njem. Še enkrat sem ob 21:10 preveril na 
113, če imajo res to pravico in če so interni pravilniki nekega podjetja nad 
državnimi zakoni. Dobil sem odgovor operaterja, da on tega ne ve in mi je 
svetoval naj pač izberem drugo pot. Po končanem pogovoru sem tako tudi 
storil saj sem izgubil že preveč časa s prerekanjem.
Želel bi pa vseeno vedeti, kdo ima prav in vas sprašujem če mi lahko poma
gate pri razlagi zakonov. Vem namreč, da imam pravico prehoda čez plažo 
po obali in da, če kolo peljem ob sebi sem pešec. Razen tega ob 21. uri ni 
kopalcev na plaži in tako tudi pogled na kolo ne bi smel nikogar motiti.

Danijel Žigante

Zdravnik ne razmišlja kot uradnik
Pred kratkim so me urgentno odpeljali v bolnico kjer so mi z odstranitvi
jo krvnega strdka preprečili srčni infarkt. Ob tem gre moja zahvala vsem 
zdravnikom in celotnemu osebju za njihovo požrtvovalnost tako v odnosu 
do mene kot do drugih bolnikov v oddelku. Le njihova delovna požrtvoval
nost mi je rešila življenje, zato ne morem razumeti gonje ki jo naša vlada 
izvaja proti vsemu zdravstvenemu osebju.
Spomin me vodi nekoliko nazaj, ko so mi v kliničnem centru v Ljubljani 
odstranili tumor iz živca na komolcu. Operacija je trajala 7 ur in pol in ves 
čas je doktor operiral pod mikroskopom z največjo natančnostjo. Takrat 
zanj ni bilo kavice, ni bilo odmora in ni bilo malice ali časa za počitek in ko 
je končal z menoj so ga že čakali pacienti na oddelku. Često namreč delo 
zdravnikov poteka preko delovnega časa, ko operacije trajajo in trajajo in 
morajo biti stalno na razpolago, saj ne vedo vnaprej kdaj in kako bomo 
potrebovali njihovo pomoč.
Vsega tega ne bi pisal, če se sodniki ne bi potegovali za svoje plače. Zato me 
čudi gonja proti zdravnikom ki so deležni očitkov, da preveč zaslužijo. Je 
bila kdajkoli taka gonja izvedena proti sodnikom? In vendar tudi oni delajo 
ogromne napake. Samo spomnimo se človeka ki je po nedolžnem bil v ječi 
več let. Morda opravičilo in nič več. Če pa se zdravnikov poseg nesrečno 
konča ga skoraj zanesljivo čaka tožba kot, da bi denar vrnil življenje.
Ne morem si predstavljati, da bi mi zdravnik, tako kot mirno stori sodnik, 
dal vedeti, da bo moj primer obravnaval čez pet ali deset let, čeprav je, tako 
kot sodniki, delavec javne uprave. Toda pokazalo se je, da moje zdravljenje 
ni bilo odvisno od birokracije pač pa od takojšnje zdravniške pomoči. In 
tudi zato se zahvaljujem prav vsemu zdravniškemu osebju, neglede na ka
teri ustanovi delajo in neglede koliko so za svoje delo plačani.
Ppravičujem se, če sem morda kogarkoli s tem pisanjem užalil, toda moje 
zdravljenje primerjam s tem kar nam kažejo televizijski prenosi iz parla
menta in zato tudi imam takšno mnenje. Anton Pavlovčič
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Sobotni koncert Siddharte je bil za marsikaterega turista in domačina 
koncertni dogodek tega poletja. Če že ne zaradi glasbe pa predvsem 
zaradi atraktivnosti nastopa na velikem splavu v Simonovem zalivu, za
radi odličnega light showa in zaključnega ognjemeta.

Poletje je vroče in lepo

> Letni kino Arrigoni je med svetovnim nogometnim prvenstvom dobil nekaj 
g starega vzdušja, še posebej med finalno tekmo. Še več ga bo gotovo na kon- 
2 certu ob 20 letnici Ribarov, ko bodo tam nastopili tudi Let 3.

Tako-le pa so se podgan in ščurkov, ki prebivajo v naši kanalizaciji, lotili naši 
domači Sčurkbusters, strokovnjaki za deratizacijo. Staro mesto je zdaj BR

KGZ IX. korpusa l^ol.r; iaLšL: 05/6638 850
CERKNICA KMETIJSKO 
OOZOMIMA ZADNIKU ¥0.0

VROČA PONUDBA

Vljudno vabljeni!
Delovni čas: ponedeljek - petek: 07.00 -19.00, sobota: 07.00 -12.00


